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SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski
glas, d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: 
Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci
Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica
priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana Belovič,
telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. E-pošta:
info@g-glas.si. Uradne ure: vsak dan od 8. do 19. ure.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
SET, d.d., Ljubljana. SOTOČJE številka 5 je priloga 47.
številke Gorenjskega glasa, 13. junija 2008. V nakladi
5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v občini 
Medvode brezplačno.

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

Polončice, foto: Petra Košenina

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE

REDNO ALI HONORARNO ZAPOSLIMO ELEKTROINŠTALATERJE

● pestra izbira nakita
● izdelava po vaši želji
● popravila nakita
● 40 let tradicije
● ročno delo

Zlatarstvo Zvonimir Trtnik s.p.,
Polje 17, Ljubljana-Polje

Seškova c. 9
1215 Medvode, 

tel.: 01/361 1694

Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Odprto vsak dan od 12. do 22. ure,

tudi ob četrtkih

GOSTILNA IN PICERIJA

Dostava hrane na dom
04/250 11 69, 041/581 327 

Od ponedeljka do petka vam od 
devetih naprej nudimo več vrst malic

● Pice iz krušne peči 
● Kosila vsak dan ● Jedi po naročilu 

● Vsak dan sveže postrvi
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ROVES, d.o.o.
RAČUNOVODSKI SERVIS
GORIČANE 81, Medvode

tel. 01/3613-731
041/468-141
041/468-472

Pokličite nas in skupaj
bomo našli rešitev!
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UNIVERZA NA PRIMORSKEM
FAKULTETA ZA MANAGEMENT KOPER

razpisuje v Škofji Loki
dodiplomske in podiplomske študijske programe

Dodiplomski študij: vpisujemo v 1. letnik 
visokošolskega strokovnega študijskega programa 
Management; kandidatom za univerzitetni študij, 
ki zanj izpolnjujejo vpisni pogoj, priporočamo, 
da se vpišejo v visokošolski strokovni program, 
ker se bodo po zaključenem 2. letniku lahko 
prepisali na univerzitetni program.
Vpis je možen tudi v 2. in 3. letnik - pokličite in 
pošljemo vam informativno brošuro.

Podiplomski študij: še zadnjič vpisujemo 
v specialistični študijski program Management 
(smeri: Splošni management, Management kadrov 
in Management informacijskih sistemov), ki je 
enakovreden 1. letniku znanstvenega magistrskega 
programa; diplomanti specialističnega programa 
bodo imeli možnost vpisa v 2. letnik znanstvenega 
magistrskega programa.

Vse programe izvajamo kot izredni študij 
in so zato prilagojeni zaposlenim študentom.

INFORMATIVNI DAN: četrtek, 19. junija, 
ob 17. uri v prostorih Ljudske univerze Škofja Loka, 
Partizanska cesta 1, Škofja Loka 
(nekdanja vojašnica). 

Informacije: 04/506 13 70 ali 04/506 13 03
www.fm-kp.si, www.lu-skofjaloka.si

Ljudska Univerza 
Škofja Loka

Podlubnik 1a
4220 Škofja Loka

tel.: 04 / 506 13 00
fax: 04 / 512 08 88
www.lu-skofjaloka.si

pon. - petek: od 8. do 19. ure
sobota: od 8. do 15. ure

Stanežiče 52, 1000 Ljubljana

telefon: 512 80 22
mobitel: 031 612 767

Nahajamo se ob magistralni 
cesti Medvode - Ljubljana
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■ Menjava gum
■ Prodaja pnevmatik

(do -35 % popusta na pnevmatike)
■ Sezonsko shranjevanje pnevmatik
■ Optična meritev na najsodobnejši 

3D napravi
■ Ročna avtopralnica - zunanje in notranje 

čiščenje vašega vozila

V vodniku je opisanih 
76 vzponov: 
nezahtevnih, zahtevnih 
in zelo zahtevnih.

V vodniku je opisanih 
76 vzponov: 
nezahtevnih, zahtevnih 
in zelo zahtevnih.
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Jelena Justin

Pozdravljene
gore

Cena 20 evrov, 
za naročnike 15 evrov
+ poštnina

Naročanje: po telefonu št.04/201-42-41 
ali po el. pošti: narocnine@g-glas.si
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DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek, Klub MKC Medvode, LITERARNO-GLASBENI PERFORMANS MKC Medvode gregor@rozman.si
13. 6. 2008  ob 21.30 PAPIR IN TIPKE

Zvočne vibracije: Kobrowsky in Gregor
Rozman. Eden bo tipkal, eden bral. 

Petek, Na prostem pri POROČIL SE BOM S SVOJO ŽENO KUD Fran Saleški Dom KS Senica:
13. 6. 2008 Domu KS Senica, veseloigra v treh dejanjih; Finžgar Senica in vsak  

Spodnja Senica 23, dan uro pred predstavo
ob 21. uri 

Sobota, Kamp v Smledniku, TURNIR ODBOJKE NA MIVKI TD Dragočajna-Moše Recepcija kampa, 
14. 6. 2008 od 10. do 18. ure V DRAGOČAJNI 362 70 02,

camp@dm-campsmlednik.si

Sobota, Nogometno igrišče DAN NOGOMETA V MEDVODAH NK JEZERO TURISTIČNI BIRO
14. 6. 2008 Medvode SELEKCIJE: Medvode 361 43 46,

ONŠ, U-8, U-10, U-14 in U-18 041/378 050 

Sobota, Na prostem pri Domu POROČIL SE BOM S SVOJO ŽENO KUD Fran Saleški Dom KS Senica: 
14. 6. 2008 KS Senica, veseloigra v treh dejanjih; Finžgar Senica četrtek, 12. 6.,

Spodnja Senica 23, od 20. do 21. ure 
ob 21. uri in vsak dan uro 

pred predstavo. 

Nedelja, Športna dvorana POZDRAV POČITNICAM - ŠD Latino www.sd-latino.si 
15. 6. 2008 Medvode, ob 18.30 PLESNA PRODUKCIJA ŠD LATINO 041/537 111

Vstopnice naprodaj teden 
pred predstavo ali uro pred predstavo

Petek, sobota Prizorišče moto 8. MOTO PIKNIK MRRC Medvode Rok 041/689 701,
in nedelja, piknika na Verju Nastopajo: Brane, 041/655 699
20., 21. in ob 12. uri TIDE, COUNTRY BANDA,

22. 6. 2008 UNIMOGS BAND, ŠANK ROCK 

Sobota,  Cerkev sv. Janeza PRIŽIGANJE KRESNEGA OGNJA KUD Zbilje 031/682 757
21. 6. 2008 Krstnika v Zbiljah 

ob 12.27

Sobota, Paviljon JURČEK pri 2. JURČKOV DAN Paviljon JURČRK in TURISTIČNI BIRO, 
21. 6. 2008 Blagovnem VESELI VRTILJAK Z ANIMATORJEM Studio ANIMA 361 43 46, 

centru Medvode STENOM VILARJEM 041/378 050 
ob 10.30

Sobota, Odhod objavljen MOPD Medvode PD Medvode Prijave pri mentorjih
21. 6. 2008 na TV Medvode Izlet v neznano planinskih krožkov na 

Obvezna oprema: naglavne luči OŠ medvoške občine 

Sobota, Brezje ROMANJE INVALIDOV NA BREZJE Župnijska 01/362 18 80 
21. 6. 2008 Karitas Pirniče

Nedelja, Kamp v Smledniku, SLOVENSKI DAN TD Dragočajna-Moše Recepcija kampa,
22. 6. 2008 od 11. do 18. ure V DRAGOČAJNI 362 70 02,

camp@dm-campsmlednik.si

Ponedeljek, Zbilje KRESOVANJE KUD Zbilje 031/682 757 
23. 6. 2008 Ob 20.27

cerkev sv. Janeza Krstnika
v Zbiljah - UPEVANJE KRESNIC

(nastop vokalne skupine Polončice)
Ob 21.27: Dobrava Zbiljskega jezera

- KRESOVANJE NA VODI

Ponedeljek, Travnik ob bajerju KRESOVANJE TD Hraše 031/639 680
23. 6. 2008 v Hrašah,  ob 20.00 uri 

Torek, Pred BC Medvode KRESOVANJE OB Občina Medvode TURISTIČNI BIRO 
24. 6. 2008 ob 21.30 DNEVU DRŽAVNOSTI 361 43 46, 

041/378 050

Prireditve junij 2008
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Torek, Start pred Občino 8. KRITERIJ MEDVOD KK Radenska 041/620 699
24. 6. 2008 Medvode, ob 19.15 KD - finančna točka

Sreda, Dom krajanov Hraše, KOLESARJENJE OB DRŽAVNEM TD Hraše 031/639 680 
25. 6. 2008 ob 8. uri IN OBČINSKEM PRAZNIKU

Sreda, Zbor pohodnikov pred TRADICIONALNI POHOD TD Žlebe-Marjeta TURISTIČNI BIRO 
25. 6. 2008  OŠ Preska ob 8. uri PO POTEH ROPARSKIH VITEZOV 361 43 46, 

041/378 050
Olga VEROVŠEK,

031/621 503 

Četrtek, Smlednik, SREČANJE ČLANOV DRUŠTEV DU Pirniče TURISTIČNI BIRO 
26. 6. 2008 Park Zavoda UPOKOJENCEV 361 43 46, 

ob 11. uri OBČINE MEDVODE 041/378 050

Četrtek, Knjižnica Medvode, Odprtje razstave KUD Medvode KNJIŽNICA MEDVODE, 
26. 6. 2008 ob 19.30 Balet pri nas doma FotoseXcija 361 30 53 

Petek, Klub MKC Medvode, DIAPROJEKCIJA MKC Medvode www.dokma.si/filmi/fata_morgana

27. 6. 2008 ob 21. uri DOKUMENTARNEGA FILMA 
FATA MORGANA

Sobota, Dobrava Zbiljskega jezera DRUŽABNO SREČANJE ČLANOV KUD Medvode mkc.medvode@siol.net
28. 6. 2008 od 12. ure dalje MKC MEDVODE, KUD in MKC Medvode info@kud-medvode.si 

MEDVODE IN  AKCIJSKE
SKUPINE ZA PREVENTIVO 

ZLORABE DROG

Nedelja, Zbor kolesarjev 10. KOLESARSKI VZPON KK Medvode www.kkmedvode.si 
29. 6. 2008 ob 8.30 NA KATARINO 

pred OŠ Preska. v sklopu Slovenija kolesari Mirko PLAZAR, 
Start vzpona je 040/ 263 015 

ob 9. uri

Četrtek, Športna dvorana SLAVNOSTNA SEJA Občina Medvode TURISTIČNI BIRO,
3. 7. 2008 Medvode, OBČINSKEGA SVETA 361 43 46, 

ob 20.00 uri Podelitev občinskih priznanj 041/378 050 

Petek, Pred rojstno hišo TRIJE VAŠKI SVETNIKI KUD Pirniče 041/776-735 in
4. 7. 2008 Jakoba Aljaža komedija 031/352-772 

v Zavrhu pod Slavnostna uprizoritev 
Šmarno goro, ob 10. obletnici premiere

ob 21. uri 

Sobota, Pred rojstno hišo SVEČANA AKADEMIJA GK Jakob Aljaž 041/368 956 
5. 7. 2008 Jakoba Aljaža IN RAZSTAVA DEL 

v Zavrhu pod OB DESETLETNICI 
Šmarno goro NASTANKA ALJAŽEVE 
ob 9.00 uri POTI OD DOMA DO DOMA

Nedelja, Travnik na Bonovcu, 3. DRŽAVNO PRVENSTVO Zveza koscev in 041/225 804
6. 7. 2008 ob 15. uri V KOŠNJI TRAVE kosic Slovenije 

Od 6. do Koča pod Bogatinom Planinski tabor MLADINSKEGA PD Medvode www.planinskodrustvo-medvode.si 

11. 7. 2008 ODSEKA PD Medvode 031/22 75 91
KOČA POD BOGATINOM info@planinskodrustvo-medvode.si

Nedelja, Zbirno mesto za IZLET V POČASTITEV PD Medvode TURISTIČNI BIRO,
6. 7. 2008 1. pohod PRAZNIKA OBČINE MEDVODE 361 43 46

parkirišče pred 1. pohod 041/378 050
Občino Medvode, KOPA (POLDNIK) Jože KRŠINAR,

ob 6. uri (2063 m) zahodne Julijske Alpe, 361 32 30 
Zbirno mesto za 7 ur hoje, zahtevna označena pot; Prijave za 2. pohod

2. pohod 2. pohod V Turističnem biroju 
parkirišče pred OD JASNE DO TAMARJA Medvode do: 

Občino Medvode, nezahtevna pot; 1. 7. 2008,
ob 9. uri 3 ure hoje 041/378 050 
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Zg. Senica - V prostorih nekdanje trgovine
na Zg. Senici, katerih lastnik je KS Senica, je
že dober mesec dni vrtec, dislocirana enota
Vrtca Medvode, ki jo obiskuje 28 otrok prvega
starostnega obdobja. 9. maja sta jo uradno od-
prla župan Medvod Stanislav Žagar in ravnate-
ljica Vrtca Medvode Romana Epih. Na sloves-
nosti so nastopili Godba Medvode in otroci
vrtca iz enot v Preski in Smledniku.

”Za Vrtec Medvode dislocirana enota na Se-
nici predstavlja veliko pridobitev, sploh glede
na to, da je v občini vedno več otrok. Skrbi
smo rešili starše 28 otrok. Kljub temu pa ta dva
nova oddelka stvari dokončno ne rešujeta. Nuj-

no bo potrebno širjenje dejavnosti,” je poveda-
la ravnateljica vrtca Romana Epih. Župan
Medvod Stanislav Žagar je poudaril, da so se
zelo trudili, da bi vrtec na Senici odprli čim
prej, o lokaciji pa malce v šali dodal: ”Če otro-
ci še tako radi štejejo vlake, kot smo jih mi
včasih, je to prava lokacija.” Novega vrtca na
Senici so se razveselili tudi krajani Senice.
Andrej Bernard iz KS Senica je povedal:
”Bili smo veseli zanimanja vrtca in občine za
ta naš objekt. Mislim, da so tudi krajani odlo-
čitev, da bo na Senici vrtec, sprejeli z zadovolj-
stvom. Interesa, da bi v prostorih dobili najem-
nika za trgovinsko dejavnost, pa ni bilo.” 

Prostore nekdanje trgovine so v vrtec preure-
dili v mesecu in pol. ”Nova namembnost in do-
trajane instalacije so zahtevale veliko dela.
Med drugim sta bili obnovljeni električna in
vodovodna napeljava, urejeno talno centralno
ogrevanje in sistem prezračevanja, obnovljeni
so bili tlaki in izolacija, zgrajen je bil nov vhod
v zgradbo. Vložek za gradbeno obrtniška in-
stalacijska dela znaša 97.500 evrov, za opremo
pa 40 tisoč evrov,” je dejal Ciril Hočevar, sve-
tovalec župana za investicije. V vrtcu sta dve
igralnici, skupen garderobni prostor, sanitarije
in pisarna.                           

Maja Bertoncelj

Odprli vrtec na Senici
Na Zg. Senici so odprli dislocirano enoto Vrtca Medvode, v kateri sta dva oddelka za otroke prvega 

starostnega obdobja, skupaj za 28 otrok.

Medvode - Občinski svet je proračun za leto
2008 sprejel lani maja, skupaj s proračunom
za leto 2007. V slednjem je bila realizacija pri-
hodkov večja od planirane, realizacija odhod-
kov pa manjša, zato so v letošnje leto prenesli
1.444.519 evrov. Rebalans proračuna je bil
sprejet po štiri ure dolgi razpravi, proti je bil le
Grega Bizjak, ki je sicer dejal, da se mu zdi
predlog načeloma ustrezen, svoj glas za pa je
pogojeval s sprejetjem amandmajev, ki bi več
denarja zagotovili za komunalno infrastruk-
turo. Ker niso bili sprejeti, je glasoval proti re-
balansu. 

Na rebalans je bilo predlaganih kar nekaj
amandmajev, na koncu pa so svetniki potrdili
skoraj identičen rebalans, kot ga je predlagal
predlagatelj, župan Stanislav Žagar, ki je že na
začetku seje svetnikom priporočil, naj

morebitne želje in pobude po več sredstvih na
nekaterih postavkah pustijo za prihodnji pro-
račun. Od vseh predlaganih amandmajev je bil
sprejet le tisti, s katerim je skupina svetnikov
predlagala, da se s proračunske postavke javna
razsvetljava vzame dvajset tisoč evrov, od tega
se jih deset tisoč prenese na postavko Vodovod
Studenčice - rezervni vodni viri, deset tisoč pa
na javno cesto Osredkar-Dobje. Med amand-
maji, ki niso bili sprejeti, je tudi amandma, s
katerim bi pet tisoč evrov namenili za prazno-
vanje 75-letnice KUD Pirniče, ki tako tudi v
rebalansu ni dobilo nič denarja.

V razpravi je bilo največ nasprotujočih
mnenj glede dveh zadev: denarja, predvidene-
ga za najemnino prostorov v Biljardnici za
Mladinski kulturni center, ter dodatnih sred-
stev za financiranje tistih kulturnih projektov,

ki so sicer zadostili razpisnim pogojem, iz so-
financiranja pa so izpadli zaradi pomanjkanja
denarja. Na seji je bil prisoten tudi Gustav
Šimic, član Nadzornega odbora občine. Nad-
zorni odbor je predlagal nekaj sklepov, ki so
bili v večini sprejeti, med njimi tudi sklep, s
katerim so predlagali, da se v prihodnje načrti
investicij pripravijo tako, da se ve, katere in-
vesticije so, kakšna je njihova vrednost, koliko
denarja je bilo že porabljenega in koliko naj bi
ga še potrebovali za dokončanje. Sprejet je bil
tudi sklep o omejitvi prerazporejanja sredstev
s strani župana. Ni pa bil sprejet sklep o
smiselnosti zadolževanja občine, ko je bilo na
primer lani toliko neporabljenih sredstev.
”Zavedali smo se, da sklep verjetno ne bo
sprejet, ker poruši pripravljeni proračun,” je
pojasnil Šimic.                     Maja Bertoncelj

Sprejeli rebalans proračuna
Po štirih urah razprave so svetniki sprejeli rebalans proračuna občine Medvode za letošnje leto, 

v katerem je predvidenih slabih 1,4 milijona evrov več prihodkov od prvotno načrtovanih.

Stanislav Žagar in Romana Epih sta odprla dislocirano enoto vrtca na Senici.V programu so sodelovali tudi otroci iz Vrtca Medvode.
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Medvode - Vas Žlebe ima več kot petsto pre-
bivalcev, kot je predlagano v osnutku strate-
škega dela prostorskega načrta občine Medvo-
de, pa naj bi se v prihodnjih letih število prebi-
valcev še povečalo. V Žlebeh so namreč predvi-
dene večje površine za pozidavo s stanovanjski-
mi objekti. Krajani se s takšnim osnutkom ne
strinjajo, kar so jasno izrazili na zboru krajanov,
na katerem so se zbrali, da povedo, kaj v Žlebeh
želijo imeti in kako. 

Predvsem jih moti, da je predvidena gradnja,
nič pa ni zapisanega o ureditvi komunalne infra-
strukture na tem območju. Nestrinjanje s širitvi-
jo naselja, preden se uredi komunalna infra-
struktura, je na seji občinskega sveta ob spreje-
manju osnutka izrazila že svetnica iz Žlebov
Darinka Verovšek in prav o komunalni infra-
strukturi je bilo na zboru krajanov veliko govo-
ra. ”Na območju ”na Zakonu”, ki je predviden
za večjo pozidavo, je prostora za okrog 40 do 60
hiš, kar pomeni veliko obremenitev. Že tako
imamo težave s preskrbo z vodo, poleg tega je
voda po dolini več ali manj oporečna. Nimamo
kanalizacije ali čistilne naprave, problem je
cestna povezava, saj je kar nekaj kilometrov cest
še makadamskih. Problematika je tudi odvoz
odpadkov,” je pojasnil Lado Vidmar. Izrečenih
je bilo kar precej očitkov na račun občine, da za
Žlebe nameni premalo denarja in da denarja,

pridobljenega na račun komunalnega prispevka
za novogradnje, ne vrača nazaj v kraj. Mirko
Verovšek, predsednik KS Preska, doma v Žle-
beh, je glede namena zbora krajanov dejal: ”V
Žlebeh hočemo imeti prej urejeno vso komunal-
no infrastrukturo in druge zadeve, predeno se
začne karkoli graditi.”

Prisotni so na koncu soglasno sprejeli dva skle-
pa, ki so ju posredovali na občino. Prvi sklep je,
da se vaščani Žleb ne strinjajo z načrtovano širit-
vijo naselja v coni št. 5, drugi sklep pa, da zahte-
vajo, da občina, preden se predlagajo nove povr-
šine za množično gradnjo na celotnem območju
vasi Žlebe, uredi komunalna infrastruktura. M. B.

Krajani Žlebov: 
Najprej komunala, nato širitev naselja

Krajani Žlebov so se zbrali na zboru krajanov, katerega povod je bila predvidena večja širitev vasi, 
predlagana v osnutku prostorskega načrta občine Medvode. 

Medvode - V Medvodah pri vrtičkih ob Sori
in pri vrtičkih v Preski sta bila v maju postav-
ljena zabojnika, namenjena brezplačnemu od-
laganju azbestnega materiala. Stroške odvoza
je krila občina Medvode. Razloge za postavi-
tev je pojasnil občinski inšpektor Matija Šale-
har: ”Dva zabojnika z oznako Azbest sem
odredil postaviti zaradi dogovora z republi-
škim inšpektorjem za okolje z namenom, da bi
vrtičkarji odložili azbestne ograde z vrtnih
parcel v času, ko je sezona vrtičkarstva na vi-
šku. Ljudje pa so zabojnike hiteli polnit z
doma nakopičenimi zalogami azbestnega ma-
teriala, zato smo jih umaknili.” 

Župan Medvod Stanislav Žagar je temu do-
dal: ”Zabojnika sta bila namenjena vrtičarjem,
na koncu pa se je zgodilo, da so azbestni ma-
terial vozili od vsepovsod, celo iz drugih ob-
čin. To se ni zgodilo prvič. Seveda smo zaboj-
nika zato umaknili.” Kot je poudaril Šalehar,
se je ob tej akciji znova pokazala potreba po
postavitvi zbirnega centra za ločeno zbiranje
odpadkov: ”Lokacija pri jeprški jami je bila
zavrnjena, ker je v vodovarstvenem območju,
v prostorskem planu občine predlagani lokaci-
ji na delu današnjih vrtov v Preski pa so na-

sprotovali občinski svetniki. Povedati moram,
da je zbirni center ograjen prostor, ki ga straži
oziroma oskrbuje pooblaščena oseba. V pros-
toru so nameščena odlagalna mesta, kontej-

nerji za ločeno zbiranje različnih odpadkov, ne
pa za organske smrdeče snovi.”

Maja Bertoncelj, 
foto: Dragan Djukić

Zabojnik za azbestni material je bil namenjen vrtičkarjem, polnili pa so ga tudi drugi, celo prebivalci drugih občin. 

Krajani Žlebov so se v velikem številu zbrali na zboru krajanov, na katerem so jasno izrazili mnenje glede 
predlagane širitve naselja: nasprotujejo ji.

Azbestni material vozili od vsepovsod
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Medvode - Posvetovalni referendum o po-
krajinah bo, in sicer 22. junija. Predlaganih je
13 pokrajin (12 pokrajin in Ljubljana). Prebi-
valci vsake od pokrajin bodo na referendumu
odgovarjali, če so za to, da se na njihovem ob-
močju ustanovi pokrajina z določenim ime-
nom. Referendumski izid se bo ugotavljal za
celotno referendumsko območje in posebej za
območje vsake od občin.

Medvoški svetniki so se pred časom na eni
izmed svojih sej opredelili za vključitev Med-
vod v Osrednjeslovensko pokrajino s sedežem
v Ljubljani (za Gorenjsko sta bila le Stanko
Bukovec in Janez Šušteršič), ki pa danes ni
več predmet obravnave, saj je Ljubljana iz
Osrednjeslovenske pokrajine izvzeta. Svetniki
so bili tudi mnenja, da naj se ustanovi največ
osem pokrajin. Ker nič od tega sedaj ni pred-
laganega, smo za mnenje povprašali medvo-
škega župana in nekatere svetnike.

Stanislav Žagar, župan Medvod: ”Občinski
svet je zavzel uradno stališče, da je osem po-
krajin v Sloveniji dovolj, s čimer se strinjam
tudi jaz. Menim, da sedanji predlog trinajstih
pokrajin pomeni povečevanje državne biro-
kracije in nabiranje političnih točk, predvsem
na podeželju.” 

Mitja Ljubeljšek, SDS: ”Ustanovitev po-
krajin podpiram, ker se bo s tem decentralizi-

ralo vodenje države, na pokrajine pa se bo
preneslo tudi kar 15 odstotkov državnega pro-
računa v višini 1,3 miljarde evrov. Sedaj pred-
lagana Osrednjeslovenska pokrajina bi od
tega prejela 165,5 milijonov evrov. Njeno
ustanovitev podpiram, čeprav je poslanska
skupina SDS predlagala, da se ta prevelika
pokrajina razdeli na dve pokrajini, na severno
in južno pokrajino, vendar pa predlog ni dobil
zadostne podpore na matičnem odboru v Dr-
žavnem zboru. Je pa zelo verjetno, da se bo
po posvetovalnem referendumu izkristalizira-
la prava rešitev, delitev sedaj predlagane po-
krajine na severno Osrednjeslovensko pokra-
jino, v kateri bi bila tudi Občina Medvode, in
južno Dolenjsko - Notranjsko pokrajino. Iz
več razlogov se mi zdi smotrna tudi izločitev
Mestne občine Ljubljana iz Osrednjesloven-
ske pokrajine.”

Alenka Žavbi Kunaver, LDS: ”Pri referen-
dumu ne gre za vprašanje pokrajin, pač pa za
predvolilno orodje vlade, ki ne nazadnje tudi
ni poceni. Vlada naj raje prevzame odgovor-
nost za projekt regionalizacije, ne pa da se
skriva za ljudmi, ki o predlogu niso ustrezno
informirani. Vsebina odloka o referendumu
omogoča številne različne interpretacije, pri-
naša še več neznank, kot jih je bilo prej, naj-
bolj pa me moti, da volivci nimamo možnosti
odločanja o razvoju Slovenije oz. pokrajinah
cele Slovenije, pač pa lahko odločamo samo
in zgolj o svoji pokrajini, pa še to sugerirano
z odgovorom, ki ne omogoča alternative, zato
sem proti.” 

Darinka Verovšek, Lista aktivnih Medvoš-
čanov: ”Strinjamo se s sklepom občinskega
sveta, da naj se območje Republike Slovenije
deli na največ osem pokrajin ter da naj se Ob-
čina Medvode vključi v ”Osrednjeslovensko”
pokrajino s središčem v Ljubljani.”

Urška Repnik, SD: ”Ne podpiram, da bi
bilo območje Mestne občine Ljubljana samo-
stojna pokrajina, izvzeta iz Osrednjesloven-
ske regije, saj je bistvo te regije prav mesto
Ljubljana. V Medvodah npr. skoraj polovica
zaposlenih odhaja na delo in večina mladih v

šolo v Ljubljano. Za Medvode bi bilo v tem
primeru bolje, da se vključijo v Gorenjsko re-
gijo. Ob izkazani politični nezrelosti in neod-
govornosti najvišjih politikov v državi, slabih
izkušnjah z lokalno samoupravo na ravni ob-
čin ter nejasnih finančnih posledicah pa dvo-
mim, ali v Sloveniji sploh uvesti pokrajine.”

Ivan Špenko, DeSUS: ”Predlog, da se
Medvode uvrščajo v osrednjeslovensko po-
krajino brez Ljubljane, se mi ne zdi v redu.
Menim, da bi morala biti v osrednjeslovenski
pokrajini tudi Ljubljana, saj bi Medvode gle-
de na življenjske povezave z Ljubljano, tako
lažje uresničevale svoje interese. Sicer pa sem
za pokrajine, vendar menim, da jih je 14 od-
ločno preveč. Dovolj bi jih bilo 6 ali 7. Drobi-
tev Slovenje na veliko število pokrajin ni
smotrna, že s stališča njenih nalog, ki so pred-
videne v Zakonu o pokrajinah, kajti le velike
pokrajine bodo kos tem nalogam.”

Jelena Aleksić, Zares - nova politika: ”Naša
stranka že od vsega začetka podpira uvedbo
pokrajin, vendar smo se vselej zavzemali za
ustanovitev 6 do 8 pokrajin, kolikor jih je mo-
goče strokovno utemeljiti. Število 13, kot ga
predlaga vladajoča koalicija, ni nikakršna po-
litična realnost, kot temu pravi Janez Janša,
temveč je plod politične preračunljivosti.
Tako Medvode kot Slovenija si zaslužijo smi-
selne in učinkovite pokrajine, ne pa umetnih
in izsiljenih tvorb, ki npr. segajo od Karavank
do Kolpe, kot predvideva predlog Osrednjes-
lovenske pokrajine.”

Janez Šušteršič, N.Si: ”Na referendum bom
šel in bom proti predlogu, da se Medvode
uvrstijo v Osrednjeslovensko pokrajino. Že ko
so bile pokrajine tema na občinskem svetu,
sem se zavzel za Gorenjsko. Bistvo pokrajin
je, da ima skupni imenovalec. Dodana vred-
nost neke skupnosti je občutek pripadnosti.
Predlagana Osrednjeslovenska pokrajina tega
nima. V Sloveniji bi morali imeti največ osem
pokrajin. Se pa strinjam, da je Ljubljana kot
glavno mesto samostojna pokrajina.”         

Maja Bertoncelj

Medvode v Osrednjeslovenski pokrajini
Posvetovalni referendum o ustanovitvi pokrajin bo 22. junija. Po predlogu so Medvode v Osrednjeslovenski

pokrajini brez Ljubljane. Kaj na to pravijo medvoški župan in nekateri medvoški svetniki?

Občani Medvod boste na posvetovalnem
referendumu vprašani, ali ste za to, da se
ustanovi Osrednjeslovenska pokrajina, ki
bo obsegala naslednje občine: Bloke, Bo-
rovnica, Brezovica, Cerknica, Dobrepo-
lje, Dobrova-Polhov Gradec, Dol pri
Ljubljani, Domžale, Grosuplje, Horjul,
Hrastnik, Ig, Ivančna Gorica, Kamnik,
Kočevje, Komenda, Kostel, Litija, Loga-
tec, Log-Dragomer, Loška dolina, Loški
Potok, Lukovica, Medvode, Mengeš, Mo-
ravče, Osilnica, Ribnica, Sodražica, Škof-
ljica, Šmartno pri Litiji, Trbovlje, Trzin,
Velike Lašče, Vodice, Vrhnika, Zagorje
ob Savi.

Za golfsko igrišče denar iz EU
Smlednik - Minis-

trstvo za gospodar-
stvo je na svoji splet-
ni strani v začetku
maja objavilo rezul-
tate četrtega odpira-
nja vlog, prispelih na
javni razpis za dvig
konkurenčnosti turi-
stičnega gospodar-
stva - turistična in-
frastruktura. Od šes-

tnajstih prispelih vlog je bilo glede na razpol-
ožljiva sredstva iz evropskega sklada za raz-
voj regij odobreno sofinanciranje petim pro-
jektom, med njimi tudi 1.109.500 evrov za
projekt podjetja Golf projekti, d. d. Slednje je
lani februarja pri Smledniku začelo graditi
Golf igrišče Diners club Ljubljana, ki se bo
razprostiralo na 60 hektarjih. V preteklem letu
so naredili vsa zemeljska dela in del igrišča za-
travili, februarja letos pa pridobili pravnomoč-
no gradbeno dovoljenje za gradnjo klubskega
objekta in pripadajoče infrastrukture. 

”Vrednost celotnega projekta z nakupom
zemljišča je 7,9 milijona evrov. Projekt v več-
ji meri izvajamo s krediti. Zadovoljen sem,
da smo uspeli na razpisu in za gradnjo klub-
skega objekta, pripadajoče infrastrukture in
devetih jamic na golfski akademiji pridobili
tudi sredstva iz Evropske unije,” je povedal
Marko Štirn, predsednik uprave družbe Golf
projekti, ter dodal, da otvoritev igrišča načr-
tujejo oktobra.                   

Maja BertonceljMarko Štirn
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Medvode - Bralec iz Medvod je v naše uredništvo poslal fotografijo, ki
dokazuje, kako si nekateri stanovalci blokov na Škofjeloški ulici v Pre-
ski lastijo parkirišča in jih rezervirajo kar z gajbicami. ”Ko je govora o
gajbicah na parkiriščih, človek pomisli na zimo. Takrat še razumemo, da
si kdo postavi nekaj na prostor, ki ga je ravnokar očistil. A da se to zgo-
di sredi maja, ko je parkirnih prostorov dovolj, kaže zgolj na našo ozko
egoistično razmišljanje. Nihče od ”gajbičarjev” si ni posebej zakupil par-
kirnega prostora in vsak lahko parkira na kateremkoli prostem parkiriš-
ču. Noro je, ko prideš zvečer domov, parkirni prostori so, a so označeni
z gajbicami. Umakneš eno in parkiraš. Drugo jutro dobiš v najboljšem
primeru le grozilni listek, kaj se lahko tvojemu jeklenemu konjičku zgo-
di. Se je pa že zgodilo, da si dobil likovni pozdrav s kovinskim predme-
tom po vsej dolžini avtomobila,” je zapisal Dušan Kulovec.

Za odgovor smo povprašali Matijo Šaleharja, občinskega inšpektor-
ja na občini Medvode, ki je glede tega, kako preprečiti postavljanje gaj-
bic na parkirišča, povedal: ”Za mirujoči promet bo v Medvodah treba
poskrbeti, oziroma v ta namen pripraviti tudi kakšen odlok. Je pa tako,
da je pripraviti odlok sorazmerno lahko, težje pa je dočakati spremem-
bo v miselnosti ljudi, tudi takšnih, ki na skupna parkirišča postavljajo
gajbice.”                               Maja Bertoncelj, foto: Dušan Kulovec

Gajbice na parkirišču
”Noro je, ko prideš zvečer domov, parkirni prostori so, a so označeni z gajbicami,” 

opozarja stanovalec bloka na Škofjeloški ulici v Preski. 

Namesto avtomobilov so na parkirišču gajbice. 

Na čakalni listi 86 otrok
Medvode - Številne občine se srečujejo s

problematiko pomanjkanja prostih mest v vrt-
cih, med njimi je tudi občina Medvode, kjer je
trenutno na čakalni listi za vstop v vrtec 86
otrok. ”Vseh otrok žal ne bomo mogli spreje-
ti. Problem je predvsem za otroke prvega sta-
rostnega obdobja, kjer imamo na čakalni listi
še 83 otrok, od tega 54 iz občine Medvode,
preostali pa so iz drugih občin. Za vključitev
otrok drugega starostnega obdobja so na ča-
kalni listi trije, od katerih ni nihče iz občine
Medvode,” je pojasnila Romana Epih, ravna-
teljica Vrtca Medvode. 

Kdo bo pazil na otroka, se sprašujejo starši,
ki so dobili zavrnjeno vlogo. ”Že s 1. junijem
bi morala v službo. K sreči sem si lahko ure-
dila tako, da bom doma do septembra, vendar
pa tudi takrat ne vem, kako bo šlo. Vlogo za
vključitev otroka v 1. starostno skupino sem
dobila zavrnjeno in sem na čakalni listi. Tudi

v sosednjih občinah imajo preveč vpisanih,
poleg tega imajo povsod prednost domači
otroci, tako da tudi tam ni možnosti. Zasebni
vrtci so predragi, od 400 evrov mesečno na-
prej, zasebna varuška pa od 5 evrov na uro na-
prej. Tega si ne morem privoščiti. Kam naj
dam otroka? Mislim, da bi nam na to vpraša-
nje morala odgovoriti občina,” je težavo pojas-
nila mamica iz Medvod, ki ni želela biti ime-
novana. Vprašanje smo naslovili na župana
Medvod Stanislava Žagarja, ki pravi: ”Drža-
va jo je občinam s sprejetjem zakona, da je za
drugega otroka vrtec brezplačen, resnično za-
godla. V jeseni načrtujemo odprtje še enega
jasličnega oddelka na Senici, kar pomeni
vključitev 14 otrok s čakalne liste. Prihodnje
leto bomo gradili petoddelčni vrtec ob šoli v
Smledniku, ki bo nadomestil sedanji vrtec v
Valburgi. V Preski načrtujemo v objektu, ki ga
bodo začeli graditi letos, kupiti štiri stanovanja

za štiri oddelke vrtca. Leta 2009 bi morali tako
po naših načrtih pomanjkanje prostora v vrtcih
dokončno rešiti. Takšnega števila vpisanih
nismo mogli predvideti. Ko smo pred leti od-
prli prizidek na Svetju, so analize pokazale, da
bo število otrok padalo, nato pa se je zgodil ta
čudoviti ”baby boom”.” 
Jeseni bodo v pastoralnem domu Sv. Jožefa
odprli zasebni vrtec brez koncesije, ki bo
deloval po metodi Montessori. Sprejeli
bodo otroke od enega leta do vstopa v šolo.
Za otroke, rojene leta 2007, ni več prostih
mest, za ostale pa je prostih mest še nekaj.
Prijavnico dobite na spletni strani
http://montessori.zupnija-preska.si. In ce-
ne? Polna ekonomska cena za 1. starostno
obdobje (do 3 let) je 530 evrov, za 2. starost-
no obdobje pa 365 evrov. Dejanska cena pa
je seveda odvisna od plačilnega razreda, v
katerega se uvrščate. Maja Bertoncelj

Občinski odbor SD Medvode
in svetniška skupina SD v
Medvodah vabita na javno
tribuno o prometu Kako var-
no in hitro v Ljubljano, ki bo
v četrtek, 19. junija 2008,
ob 19. uri v sejni dvorani 
Občine Medvode.

ELEKTROTEHNIČNA TRGOVINA

SETRING d.o.o. MEDVODE
Gorenjska cesta 50 a, 1215 Medvode

tel.: (01) 361 83 90, faks: (01) 361 83 92
e-pošta: setring@siol.net

V mesecu juniju ugoden nakup klim z montažo.

Obiščite nas v naši novi prodajalni na 
Gorenjski cesti 50 a (poleg rondoja) 
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Sora - Prvič so medvoški svetniki na teren
odšli že lani spomladi. V skoraj letu dni so ob-
iskali vse krajevne in vaške skupnosti v občini
in se seznanili z njihovimi problemi. ”Čutil
sem dolžnost, da naše novoizvoljene svetnice
in svetnike občinskega sveta seznanim s kraji v
naši občini. Moja želja je bila, da se na terenu
soočijo s problemi. Obiski so potekali skoraj
eno leto in zelo sem vesel, da nam je uspelo.
Škoda le, da ni bila udeležba večja. Na obiskih
je bila v povprečju prisotna tretjina svetnikov.
Nekaterih, ki so dobili glasove volivcev, očitno
to ne zanima, znajo pa na občinskem svetu
marsikaj povedati,” je dejal pobudnik in vodič
Vladimir Bertoncelj ter dodal, da so obiski
potekali v soglasju z županom Stanislavom
Žagarjem.

Zadnji obisk je bil v Krajevni skupnosti Sora,
začel pa se je izven meja občine Medvode, v
sosednji občini Škofja Loka. Svetniki so si naj-
prej ogledali izredno lepo gotsko cerkev sv.
Andreja na Gostečah. Pot so nadaljevali do
smetišča v Dragi, se od tam odpeljali na ogled
Dolinčkove hiše v Dolu, v podjetje Brinox ter
v samostan. Nato je sledila predstavitev Kra-
jevne skupnosti, KUD-a Oton Župančič, v Hiši
kulinarike Jezeršek pa so se predstavili še sor-
ški gasilci in Šporno društvo. Obisk KS Sora
so svetniki zaključili na Osolniku. V krajevnih
skupnostih so svetnike z veseljem sprejeli.

”Pokazalo se je, da čeprav imajo svetniki zad-
njo besedo, in prav je tako, saj so izvoljeni
predstavniki ljudstva, pa bistvenih problemov
posameznih krajev ne poznajo dovolj. Ti obis-
ki, kjer o problemih slišijo iz prve roke, so zato
res dobrodošli,” je mnenja Mirko Javeršek,
predsednik KS Sora, ki je ob tem dodal: ”Da-
nes smo svetnikom v Sori želeli pokazati aktu-
alno problematiko ter seveda tudi tisto, s čimer
se lahko pohvalimo. Veseli smo, da vendarle
napredujemo tudi v smeri komunalne oprem-
ljenosti, kjer pa nas čaka še veliko dela in ka-
nalizacijo bo treba čim prej pripeljati do pod-
jetja Brinox. Že dlje časa opozarjamo na pro-
blem počenega obzidja pri pokopališču v Sori,
a še do danes ni sanirano. Prihodnje leto v Sori
praznujemo 60 let KUD Oton Župančič in ob
tej obletnici bi radi pri domu krajanov zgradili
prizidek. Načrti so že pripravljeni. Leta 2010
bo stoletnica postavitve starega gasilskega
doma. Med nedokončanimi projekti je tudi ce-
sta na Osolnik. Prizadevamo pa si tudi, da bi k
Podružnični osnovni šoli Sora prizidali vrtec
za dve starostni skupini. Ocenjujemo, da ima
ta lokacija veliko primerjalnih prednosti. Šola
leži na robu vasi sredi travnikov in vrtov, v ne-
posredni bližini je tudi gozd. Na razpolago je
zemljišče, ki omogoča širitev, telovadnica, raz-
delilna kuhinja in novo veliko otroško igrišče.” 

Svetnikom se obiski krajevnih 
skupnosti zdijo koristni

Kaj menijo o obiskih krajev občine Medvo-
de, smo povprašali tudi nekatere svetnike?
Podžupan Leopold Knez (NLNKOM), ki se je
udeležil prav vseh svetniških ”izletov” po kra-
jih občine Medvode in si zato zagotovo zaslu-
ži pohvalo, je dejal: ”Obiski po občini so na

vsak način zelo koristna in dobra ideja. Žal mi
je, da ni prisotnih zaposlenih iz občinske upra-
ve, ker se sliši veliko koristnih informacij.
Ogledamo si tudi kulturne znamenitosti, se
srečujemo z novostmi, kot so nova podjetja in
z njihovo problematiko razvoja.” 

Zvonka Hočevar Šajatovič (NLNKOM):
”Obiski svetniških skupin se mi zdijo ne samo
v redu, temveč potrebni. To je način, da resnič-
no spoznaš kraje znotraj občine. Poznamo jih
zelo površinsko, res pa je, da so obiski poleg
vseh obveznosti, ki jih imamo, sorazmerno na-
porni, saj gre veliko celih sobot. Udeleževala
sem se obiskov, ki se tičejo moje komisije za
družbene dejavnosti, poleg tega sem bila tudi
na obisku v KS Preska, v kateri živim. Čeprav
sem rojena Preščanka, sem izvedela marsikaj
novega.” 

Dragan Djukić (Zares): ”Manjkal sem en-
krat. Zdi se mi potrebno, da svetniki spoznamo
problematiko po krajevnih in vaških skupno-
stih. Osebno jo kar dobro poznam, ni pa odveč,
če še kaj novega izvem. Udeležba je bila pre-
majhna. Je pa tako, da se vsak sam odloči. Res
je, da smo za obiske namenili svoj prosti čas,
vendar so nam vse te nove informacije lahko v
pomoč pri odločitvah na občinskem svetu.”

Ivan Regoršek (LDS): ”Ideja je odlična in
Vladimir Bertoncelj zasluži vse pohvale za
organizacijo. Večja bi lahko bila udeležba, tudi
s strani občinske uprave. Seveda bi bilo dobro,
če bi lahko vse probleme, ki so nam bili pojas-
njeni, tudi realizirali, kar pa vidimo, da je tež-
ko. Obstaja prepričanje, da bo iz teh naših 
obiskov zelo malo oziroma nič, in udeležba
svetnikov je posledično manjša. Tega občutka
se preprosto ne morem znebiti. Udeležil sem
se dveh obiskov.”                                  

Maja Bertoncelj

Svetniki za konec v KS Sora
Vladimir Bertoncelj je člane medvoškega občinskega sveta v enem letu popeljal po vseh krajevnih 

in vaških skupnostih v občini. V povprečju se je odzvala le tretjina svetnikov. 

Med zadnjim obiskom v KS Sora so si svetniki ogledali tudi Dolinčkovo hišo v Dolu.

PERAL, 
Alojz Perme s.p.   

Rakovnik 2, 
1215 Medvode

Klimatske napraveKlimatske naprave
dobava ● montaža ● servis

www.mojaklima.si
mob.: 031/669-888

e-pošta: info@mojaklima.si
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Prejeli smo, oglasi
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● kopalniške ploščice priznanih italijanskih in španskih 
proizvajalcev,

● celoten program keramike Gorenje in kopalniškega 
pohištva Gorenje,

● Granitogres ploščice 
15 x 30, 30 x 30, 40 x 40, 50 x 50, 60 x 30.

● Zastopamo vrhunsko italijansko podjetje FLAVIKER:
● armature Hansa in Armal,
● celoten program KOLPA-SAN,
● sanitarna keramika Dolomite, Hatria, Laufen in Catalano,
● lepila, fugirne mase, letve ...

CELOVITE PRENOVE KOPALNIC

NOVE KOLEKCIJE:

Na nadaljevanju 11. seje občin-
skega sveta dne 22. aprila 2008
sta bila obravnavana in sprejeta
Pravilnik in Merila za sofinanci-
ranje in vrednotenje športnih pro-
gramov občine Medvode. Ker je
pri obrazložitvah prišlo do neka-
terih nejasnosti, v katerih je bila
imenovana tudi Športna zveza
Medvode, vam podajamo nekaj
pojasnil in dejstev:

1. Izvršni odbor Športne zveze
Medvode je v skladu z zahtevo MŠŠ
dne 12. decembra 2007 sklical raz-
širjeno sejo na temo obravnave no-
vega osnutka Pravilnika in Meril o
sofinanciranju in vrednotenju šport-
nih programov v občini Medvode.
Na seji so do predpisanega roka
pripombe podali: Tenis sekcija Par-
tizana Medvode, Atletska sekcija
Partizana Medvode, Kolesarski
klub Medvode, Planinsko društvo
Medvode in Športno društvo ŠRC
Preska (pripombe so v prilogi). 

2. Dne 29. februarja 2008 smo s
strani Zavoda za šport in priredit-
ve Medvode prejeli predlog Pra-
vilnika o sofinanciranju in vred-
notenju športnih programov v ob-
čini Medvode. V predlogu so bile
upoštevane pripombe zgoraj nave-
denih društev, ki so bila podana
na razširjeni seji Izvršnega odbo-
ra Športne zveze. Športna zveza je
dne 1. marca 2008 podala na Pra-
vilnik in Merila pozitivno mnenje
in predlagala občinskemu svetu,
da ju potrdi. 

3. Ker pa je Zavod za šport in
prireditve Medvode dne 14. marca
2008 za sejo občinskega sveta
brez vednosti in soglasja Športne
zveze, na kateri sta bila dokumen-
ta Osnutek Pravilnika in Merila
obravnavana, v Predlogu Pravil-
nika in Meril spremenil višino ur

pri alpskem smučanju starejši
dečki s 585 na 700 ur, so bile izja-
ve direktorja zavoda Bratuša, da
so bile spremembe usklajene s
Športno zvezo, neresnične. 

4. V zvezi z analizo, ki jo je pri-
pravila strokovna služba Zavoda
za šport in prireditve Medvode, ki
prikazuje delež sredstev občine
Medvode posameznim izvajalcem
programa športa v letu 2007, me-
nimo, da je prikaz finančno ovred-
notenega programa med posamez-
nimi športnimi panogami nepri-
merljiv in zavajajoč, saj ne zajema
enakih osnovnih elementov. Šport-
na zveza je izračune pripravila na
osnovi Meril in prijavljenih vade-
čih skupin. Na osnovi zgoraj nave-
denih elementov so vsa društva in
klubi prejeli sredstva v enakem od-
stotkovnem razmerju. Menimo, da
je lahko primerljiv podatek samo,
koliko sredstev prispeva občina na
enega vadečega posameznika po
Merilih v letu 2007. Največji delež
na vadečega v letu 2007 je pripa-
del alpskemu smučanju 380,00
EUR, tenisu 368,00 EUR, teku na
smučeh 354,00 EUR, košarki
241,00 EU, badmintonu 239,00
EUR, atletiki 234,00 EUR in nogo-
metu 146,00 EUR.

Z navedenim odgovorom ne želi-
mo voditi nikakršne polemike z
vsemi prizadetimi, ampak smo že-
leli pojasniti nekatere nejasnosti
pri sprejemanju tega akta.

Za dodatne informacije in pojas-
nila, pa tudi dokumentiranost dej-
stev, ki so omenjena, smo vam na
voljo v času uradnih ur na sedežu
Športne zveze Medvode, Cesta ob
Sori 15, 1215 Medvode.

Športna zveza Medvode,
predsednik 

Franci Bohinc

PREJELI SMO

Odgovor na sprejem pravilnika in meril 
za sofinanciranje in vrednotenje športnih 

programov v občini Medvode

Delovni čas: ponedeljek-petek 8.00-19.00, sobota 8.00-12.00

PRODAJA, MONTAŽA,
SERVIS OLJNIH IN 
PLINSKIH GORILCEV

Pooblaščeni servis za prodajo, montažo, 
zagon in vzdrževanje ogrevalne tehnike
BUDERUS in De DIETRICH.

Franjo Petač s.p., Štalčeva ulica 1, Medvode
telefon in fax: 01/361 45 86
GSM: 041/649 975
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Ljudje in dogodki

Zbilje - Državnega gasilskega prvenstva, ki
je 17. maja potekalo v Ravnah na Koroškem,
sta se iz PGD Zbilje udeležili dve ekipi in
poskrbeli za največji uspeh v zgodovini društ-
va. Pionirke so osvojile prvo mesto in postale
državne prvakinje, mladinke pa so bile tretje.
Ekipi so za državno tekmovanje pripravljali
štirje mentorji: Miloš Goljevšček in Jure
Kozjek (mentorja pionirk) ter Matija Kalan
in Anže Šilar (mentorja mladink). Pri tem jim
je pomagal od letošnjega občnega zbora dalje
novi predsednik društva Jože Šiler, ki je bil na
državnem tekmovanju tudi sodnik. Po uspehu
smo se pogovarjali z Anžetom Šilarjem, men-
torjem mladink in poveljnikom društva.
Koliko časa so potekale priprave na državno
prvenstvo?

”Priprave obeh ekip so potekale od lanskega
septembra, ko sta obe desetini z uvrstitvama
med prve tri ekipe na regijskem tekmovanju
(Regija Ljubljana 1) izpolnili pogoje za nastop
na državnem prvenstvu.”
V kateri vaji je potekalo tekmovanje?

”Pionirke (7-11 let) so morale opraviti dve
vaji: vajo z vedrovko (brentačo) in štafeto,

mladinke (12-16 let) pa so imele ravno tako
dve vaji: vajo z ovirami in štafeto.”
Kaj vašim mladim gasilkam povzroča naj-
več težav, kje so naredile napake?

”Pri pionirkah napak pri vaji ni bilo, zato so
ob dobrih časih pri vaji z vedrovko in štafeti
postale državne prvakinje. Drugače pa so naj-
bolj klasične napake pri vaji z vedrovko:
prestopi črte, govorjenje ter premalo vode v
brentači, da bi lahko izbili tarčo. Pri štafetah
kazenskih točk običajno ni, večinoma odloča
čas. Mladinke so na državnem tekmovanju do-

bile 10 kazenskih točk zaradi napačne
postavitve desetarja pri koncu vaje. Drugih na-
pak pa ni bilo. Najbolj klasične napake so:
nepravilno položene in razvite cevi (ko so
položene, ne smejo biti zavite več kot trikrat),
prestop pri preskoku bazena, nepravilno izde-
lani vozli, govorjenje. Brez napake pri vaji z
ovirami, ki nam je prinesla 10 kazenskih točk,
bi osvojili drugo mesto. Štafeto so mladinke
opravile brez napak in predvsem zelo hitro.”
Kaj vas čaka sedaj: nastop na olimpijadi?

”Pionirke so kljub osvojitvi prvega mesta
tekmovanje končale, saj olimpijada za to kate-
gorijo ne obstaja. Slovenija je izjema, da v
gasilske vrste vpisuje že tako majhne otroke,
kot so pionirji in pionirke (7-11 let). V večini
drugih držav za tako majhne otroke tekmovanj
ni in zato tudi ni olimpijade. Mladinke pa so si
z osvojitvijo tretjega mesta na državnem tek-
movanju zagotovile udeležbo na pripravah za
olimpijado. Priprave bo organizirala Gasilska
zveza Slovenije, na njih pa bo sodelovalo pet
najboljših ekip. Olimpijade se bo udeležila le
ena ekipa iz Slovenije, in sicer tista, ki bo po
koncu priprav najbolje pripravljena. Priprav-
ljenost ekip bodo ocenili sodniki. Olimpijada
bo aprila prihodnje leto na Češkem.”

Maja Bertoncelj, foto: Riko Bobnar

Velik uspeh zbiljskih gasilk
Na gasilskem državnem prvenstvu v Ravnah na Koroškem so pionirke PGD Zbilje zmagale, mladinke pa so

bile tretje in si zagotovile udeležbo na pripravah za olimpijado.

V Sori bodo blagoslovili nov župnijski dom
V nedeljo, 22. junija, bo ljubljanski nadškof Alojz Uran blagoslovil nov sorški župnijski

dom. Slovesna sveta maša bo ob 9.30 na dvorišču pred domom. Graditi so ga pričeli leta
2002, zdaj pa je dom pripravljen za blagoslovitev. Ob tej priložnosti se bodo župljani v pe-
tek, 20. junija zvečer, s proslavo na istem mestu spomnili tudi Frana Saleškega Finžgarja,
sorškega župnika, ki je svojo službo nastopil pred natanko sto leti. Poleg recitatorjev bodo
nastopili tudi pevci mešanega pevskega zbora KUD Oton Župančič iz Sore. P. K.

Pionirke in mladinke PGD Zbilje so se veselile uspeha na letošnjem državnem prvenstvu. 

V spomin 

Bogomirju Moharju 
(1921-2008)

”Naš MIRKO”
Osemindvajsetega
maja je svojo živ-
ljenjsko pot sklenil
Mirko Mohar iz
Smlednika. Od ma-
lih nog je bil vajen
trdega dela. Kot do-
ber, marljiv in vedno
pripravljen poma-

gati, je bil vzor sokrajanom. S prostovolj-
nim delom je pomagal Gasilskemu dru-
štvu Smlednik, TOD Smlednik, katerega
ustanovni član je bil, pomagal je pri delu
v krajevni skupnosti, pri župnijski cerkvi
ter pri gradnji hiš številnim krajanom. Za
svoje delo je prejel veliko priznanj, med
njimi zlato priznanje reda zaslug za delo
(še SFRJ), plaketo Občine Medvode, tu-
ristična priznanja (zlato priznanje TZS)
ter gasilska priznanja. Njegove srčnosti,
pozitivnega razmišljanja in pomoči 
na različnih področjih ne bomo nikoli
pozabili.
Citat Svetlane Makarovič pravi: ”Zdaj se
spočij, izmučeno srce, zdaj se spočijte
zdelane roke. Zaprite se utrujene oči. 
Le moja drobna lučka še brli.” Lučka v
spomin na Mirka Moharja bo brlela še
naprej. Člani TOD Smlednik

Mladinke med vajo



S O T O Č J E - 13

Ljudje in dogodki

”Pri raziskovanju smo naleteli na fotografijo
smleških flančnikov. Najprej nismo vedeli, kaj
to sploh je, nato pa nam je neki domačin pove-
dal, da so to flančniki, na katerih je vsa vas go-
jila sadike. Ob reki Savi je za to ugodna klima
in tam so se ljudje srečevali in izmenjavali
”flance”. To se nam je zdela lepa prispodoba
za naše novoustanovljeno društvo, kjer smo
zbrani strokovnjaki različnih strok, ki se ne
omejujemo le na lasten vrtiček, pač pa si radi
izmenjujemo izkušnje in znanje. Prvič smo
Flancanje pripravili v slovenskem Etnograf-
skem muzeju, drugič v Zbiljah, zdaj pa smo že
tretje leto v Smledniku,” pravi Andreja Burja
iz Slovenskega centra za ustno zgodovino, ki je
pobudnica dogodka. Na trgu pod cerkvijo so
postavili informativno tablo s povečano ome-
njeno fotografijo in njenim opisom, ob njej pa
naj bi prirejali Flancanje tudi v prihodnje.

Namen dogodka je bila izmenjava ”flanc”, pa
tudi lahkotno ”flancanje”, torej izmenjava iz-
kušenj, mnenj, življenjskih modrosti, ne samo
z vrta, pač pa nasploh iz življenja. Tisti, ki so
bili lačni, so se lahko okrepčali s flancati.
Ljudje so letos prinesli sadike različnih zelišč,
zelja, solate, nekateri tudi rože. Rozi Malovrh
iz Dragočajne je prinesla feferone in meliso, ki
jo uporablja za čaj, z drobnjakom dela štruklje,
uporablja pa ga tudi kot nadomestek za česen v
solati. Sadike si s prijateljicami in sosedi izme-

njuje že dolgo, saj nekomu določena zelenjava
uspeva bolje kot drugemu. 

V Centru za ustno zgodovino si želijo, da bi
dogodek v prihodnje prešel v turistično ponud-
bo Smlednika, ker dandanes ljudi ne zanimajo
več le muzeji in akademska zgodovina, pač pa
se radi seznanijo tudi z življenjem in običaji

prebivalcev. Ker tudi ljudski plesi spadajo med
tovrstno dediščino in ker v Sori vsako leto pri-
pravijo mednarodno srečanje mladinskih fol-
klornih skupin, so se v Centru povezali z njimi
in na Flancanje pripeljali mlade folkloriste iz
Sore, katerim so se pridružili tudi plesalci iz
Italije. Peter Košenina

Flancanje tako in drugače
V Smledniku je bila tudi letos prireditev Flancanje. Gre za izmenjavo sadik in izkušenj.

Flancanje je v Smledniku potekalo tretje leto zapored. 

Foto studio nekoč v knjižnici
Medvode - V knjižnici v Medvodah je bila v maju na ogled fotograf-

ska razstava črno-belih fotografij Fotosekcije KUD Medvode z naslo-
vom Foto studio nekoč. Gre za ponovitev in dopolnitev prve razstave,
ki je bila lani novembra premierno na ogled v Kulturnem domu Med-
vode. Več o razstavi je povedal mentor Fotosekcije KUD Medvode
Boris Primožič: ”Razstavo smo ponovili v novem okolju, naredili še
malo izbora in zmanjšali število fotografij. Kot zanimivost smo posta-
vili tudi fotografski studio, kakršen je bil včasih. S seboj sem prinesel
fotoaparat, katerega leseni del je naredil moj stari oče nekje med leto-
ma 1920 in 1930. Pred kratkim sem ga usposobil in dela.” V knjižni-
ci je bilo razstavljenih 14 fotografij, večinoma studijskih portretnih, ki
so bile tudi tokrat brez podpisov. Njihovi avtorji so člani sekcije in lju-
biteljski fotografi: Andrej Petek, Jure Galičič, Mare Rupel, Matevž
Jekler in Slavko Pandža. Na fotografijah je bila kot model največkrat
upodobljena Monika Jekler. ”Glede na to, da so to ljubiteljski fotogra-
fi začetniki, so fotografije odlične. Za dobro fotografijo je treba paziti
na osvetlitev, mimiko obraza, kompozicijo ... skratka ujeti pravi trenu-
tek. Slikaš, slikaš ...,” je za konec pojasnil Primožič. 

Na sliki: Boris Primožič in fotografski studio nekoč Maja Bertoncelj
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Ljudje in dogodki

Medvode - Tamburaška zasedba Šukar je 15.
maja igrala na dobrodelnem koncertu v Kultur-
nem domu v Medvodah, ki je navdušil pred-
vsem ljubitelje romskih napevov in etno glasbe.
Potekal je v organizaciji Društva skupina mla-
dih za osebnostno rast in zdravo življenje Gor-
ska roža iz Ljubljane, izkupiček od prodanih
vstopnic pa je šel v sklad za otroke z rakom. 

Več o dobrodelnem koncertu je povedal An-
ton Lamovšek, koordinator humanitarne akci-
je S kolesom od Izole do Londona: ”Izolan
Floris Šabič se bo julija podal na 30-dnevno
pot s kolesom od Izole do Londona. Ob tem se
je odločil, da bo svoj izziv posvetil otrokom z
rakom in v ta namen vsa sredstva, ki jih bo
zbral s svojim kolesarjenjem, daroval ustanovi
za pomoč otrokom z rakom za nakup infuzij-
skih črpalk. K njegovemu projektu je pristopi-
lo tudi naše društvo. Pomagamo mu pri orga-
nizaciji različnih dogodkov.”

V sklopu projekta je bil tudi dobrodelni kon-
cert Šukarjev v Medvodah. ”Radi se odzove-
mo, predvsem, ko so vprašanje otroci,” je po-
jasnil Igor Misdaris, član skupine Šukar.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Šukarji v dobrodelne namene

Druženje mladih folkloristov
Sora - KUD Oton Župančič Sora je gostil mednarodno srečanje otro-

ških folklornih skupin. Osrednja prireditev je bila 10. maja, na njej pa so
poleg domačih foklornih skupin (starejše in mlajše otroške ter otroško-
mladinske skupine) sodelovale še italijanska otroška folklorna skupina
Cervignanese, otroška folklorna skupina OŠ Jožeta Krajca iz Rakeka,
otroška folklorna skupina TD iz Selc in makedonska otroška folklorna
skupina MKD Ilinden z Jesenic (na sliki). ”Prireditev, ki prerašča v dvo-

dnevni festival, je uspela, saj smo na sorškem odru videli raznolikost iz-
ročila Italijanov, Slovencev in ne nazadnje Makedoncev, čeprav so bili ti
z Jesenic. Ogledala si jo je tudi Mojca Lepej, strokovna spremljevalka na
državni ravni. Italijani so pri nas ostali dva dni in si v nedeljo ogledali Go-
renjsko ter nastopili na Bledu,” je povedala Alenka Perme ter dodala:
”Namen srečanja je druženje otrok različnih starosti, kultur in pogledov
na svet. Na nevsiljiv način s tem približamo otrokom izročilo, ki jim je ne-
malokrat neznano, če že ne čisto tuje. Zavedati se moramo, da jih vzga-
jamo in jim podajamo različnost izročila, hkrati pa jih navajamo na strp-
nost, prijaznost kot gostitelji. Posredno se vzgajajo tudi ljudje, ki so si ta
večer vzeli čas in si prireditev ogledali.” Sorški folkloristi so se tokrat na
srečanju izkazali v mednarodni druščini, uspešni pa so bili letos tudi v dr-
žavnem merilu. Na državni reviji in tekmovanju pred kratkim v Rogaški
Slatini je otroška mladinska skupina z odrsko postavitvijo Moj fantič pod

mentorstvom Alenke Perme osvojila zlato priznanje, Starejša otroška fol-
klorna skupina z odrsko postavitvijo Kovtrčki pod mentorstvom Urške
Perme pa srebrno. Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Pepelka je navdušila
Medvode - Feniksbalet, Baletna sekcija KUD Medvode, je 7. junija

na odru medvoškega kulturnega doma premierno uprizorila baletno
predstavo v treh dejanjih Pepelka v koreografiji Andrewa Stevensa, ki
je isti konec tedna doživela še dve ponovitvi. ”Gre za našo najboljšo
predstavo doslej, najmočnejšo v kvaliteti, številnosti plesalcev, kostu-
mografiji, dekorju. V predstavo smo vložili veliko truda in ta trud so
gledalci nagradili. Predstava je bila razprodana in odziv publike je bil
neverjeten,” je povedala Nena Vrhovec Stevens. V predstavi je nasto-
pilo 55 plesalcev, mlajši plesalci so bili iz Baletne šole Stevens, ostali
pa iz Feniksbaleta. Zaradi velikega zanimanja bodo Pepelko znova 
zaplesali jeseni. ”Na prvi naslednji ponovitvi bo v vlogi princa Šved
Lukas Jerkander, ki ga je tokrat zaradi bolezni v predstavi nadomestil
Andrew Stevens. Lukas je z nami sodeloval že v Sneguljčici,” je pojas-
nila Vrhovec Stevensova. V vlogi Pepelke je na odru blestela Živa
Droljc, sestri sta bili Irena Senčar in Lucija Bizant, plesni mojster - 
Andrew Stevens, dobra vila Katrina Petek /Kaja Jereb ter mačeha Nena
Vrhovec Stevens. Maja Bertoncelj, foto: Lidija Lapajne

Skupina Šukar na dobrodelnem koncertu v Medvodah



FestivalFestival
CarniolaCarniola

Kranj, 7. 6. - 4. 7. 2008Kranj, 7. 6. - 4. 7. 2008
www.festivalcarniola.comwww.festivalcarniola.com

Generalni pokrovitelj:

zlati pokrovitelj:
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medijski pokrovitelji:
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V Društvu Mladinski kulturni center Medvode želijo otroke, mladostnike in starše spodbuditi, da počitnice 
preživijo kar čim bolj ustvarjalno in aktivno. 

LIKOVNE DELAVNICE
OSNOVNA ŠOLA PIRNIČE, Zg. Pirniče 37 b,
1215 Medvode
Martina Kutnar, 01/3623 110, 
martina.kutnar@guest.arnes.si

Osnovnošolci OŠ Pirniče
26. 6., 27. 6., 30. 6. 2008, od 9.00-13.00
na Osnovni šoli Pirniče in v okolici 
Delavnice so brezplačne.
Samo za učence Osnovne šole Pirniče.
Cilj: učencem privzgajati aktivno izrabo
prostega časa.
Program: likovno in glasbeno ustvarjanje in
sprehodi v okolici šole.

CELODNEVNO POČITNIŠKO VARSTVO
ZVEZA PRIJATELJEV MLADINE IN 
OSNOVNA ŠOLA DRAVLJE, Klopčičeva 1
Kontakt: Zveza prijateljev mladine Ljubljana,
513 26 60

Osnovnošolci 
26. 6.-11. 7. 2008, vsak delavnik med 7. in
16. uro na Osnovni šoli Dravlje 
Obvezna predhodna prijava najkasneje do 17.
6. 2008 (telefon: 513 26 60)
Plačilo kosila in zavarovanja otrok: 4 EUR na
dan na otroka
Morebitne stroške za prevoz (žetoni), vstop-
nine krijejo starši sami.
Cilj: aktivno preživljanje počitnic, varstvo mlaj-
ših šolarjev
Program: raznovrstne dejavnosti od likovnih,
športnih do družabnih iger in dejavnosti 

ORATORIJ V PRESKI
ŽUPNIJA PRESKA, Preška cesta 33, 
1215 Medvode
Franc Klopčič, 01 361 79 30, 
zupnija.preska@siol.net

Osnovnošolci od 6. leta naprej 
30. 6. - 4. 7. 2008, vsak dan od 9. do 16.
ure v župnišču z dvoriščem ter na igrišču OŠ
Preska
Potrebna je predhodna prijava, prijavnico 
dobite na www.zupnija-preska.si.
Plačilo: za prvega otroka 15 evrov, 
za vsakega naslednjega otroka po 10 evrov.
Cilj: aktivno preživljanje prostega časa 

ORATORIJ V SMLEDNIKU - ODPRI OČI
ŽUPNIJSKI URAD SMLEDNIK, Smlednik 41,
1216 Smlednik
Nejc Smole, 051 359 056)
nejc.smole@gmail.com

Predšolski otroci in osnovnošolci 
30. 6.-6. 7. 2008, vsak dan od 8.30-16. 
Na trgu sv. Urha v Smledniku, okolica župnišča
Potrebna je predhodna prijava najkasneje do
15. 6. 2008.
Prijavnico dobite v župnišču ali po e-pošti:
nejc.smole@gmail.com.

Prijavnina 20 evrov za prvega otroka in 15
evrov za vsakega nadaljnega otroka, vključuje
kosila, delavnice, igre, zavarovanje otrok.
Cilji: aktivno preživljanje prostega časa,
medsebojno spoznavanje in utrjevanje vezi.
Program: Tematika letošnjega oratorija je
spoznavanje življenja svetega Pavla. Otroci
si bodo vsak dan ogledali del predstave, 
ki bo vsebovala iztočnice za kasnejše delo v
skupinah. Vsak dan bodo otrokom na voljo
različne delavnice, v katerih bodo preizku-
šali svoje umetniške, ročne, glasovne in
druge spretnosti. Čas po kosilu pa bo 
rezerviran za družabne igre - od športnih,
vodnih in drugih iger pa vse do iskanja
skritega zaklada. 

POČITNIŠKA LIKOVNA DELAVNICA
ZVEZA PRIJATELJEV MLADINE IN 
MEDNARODNI GRAFIČNI LIKOVNI CENTER
Kontakt: Mestna Zveza prijateljev in mladine,
230 29 31 ali 434 03 24,
zpm.ljubljana@siol.net

Osnovnošolci in srednješolci
30. 6.- 4. 7. 2008 vsak dan med 10. in 12. uro
7. 7.- 11. 7. 2008 vsak dan med 10. in 12. uro
14. 7.- 18. 7. 2008 vsak dan med 10. in 12. uro
21. 7.- 25. 7. 2008 vsak dan med 10. in 12. uro
28. 7.- 1. 8. 2008 vsak dan med 10. in 12. uro
Pred Cekinovim gradom v parku Tivoli 
Obvezna predhodna prijava najkasneje 
do 17. 6. 2008, 230 29 31, 434 03 24,
zpm.ljubljana@siol.net
Dejavnost je v celoti brezplačna.
Število mest je omejeno!
Program: spoznavanje različnih tehnik
risanja in slikanja ter drugih zanimivosti iz
sveta umetnosti 

ARHEOZABAVA (MUZEJSKE 
USTVARJALNE DELAVNICE)
ZVEZA PRIJATELJEV MLADINE IN NARODNI
MUZEJ SLOVENIJE, Muzejska ulica 1, Ljubljana
Kontakt: Mestna Zveza prijateljev in mladine,
230 29 31 ali 434 03 24,
zpm.ljubljana@siol.net

Osnovnošolci in srednješolci
30. 6.- 4. 7. 2008 vsak dan med 10.30 in 12.30 
7. 7.- 11. 7. 2008 vsak dan med 10.30 in 12.30 
14. 7.- 18. 7. 2008 vsak dan med 10.30 in 12.30 
21. 7.- 25. 7. 2008 vsak dan med 10.30 in 12.30 
28. 7.- 1. 8. 2008 vsak dan med 10.30 in 12.30 
v Narodnem muzeju Slovenije, 
vhod z Muzejske ulice 1 
Obvezna predhodna prijava najkasneje do 
17. 6. 2008, 230 29 31, 434 03 24, 
zpm.ljubljana@siol.net
Dejavnost je v celoti brezplačna.
Število mest je omejeno!
Program: spoznavanje različnih arheoloških
in zgodovinskih obdobij ter muzejskih drago-
cenosti, spoznavanje vitezov, krašenja ljudi
nekoč in danes, učenje, kako so Rimljani

nekoč osvajali svet, piratsko odkrivanje skri-
tih zakladov. Izdelke, narejene na delavnic-
ah, bodo otroci odnesli domov. 

PLANINSKI POLETNI TABOR
MLADINSKI ODSEK PLANINSKEGA
DRUŠTVA MEDVODE
Vojka Pipan, Alenka Jenko 
(vojka.locniskar@guest.arnes.si)

Osnovnošolci (samo člani Planinskega društva
Medvode - lahko pa se predhodno včlanite -
članarina znaša 4 evre)
6. -11. 7. 2008 Koča pod Bogatinom
Odhod: 6. 7. 2008 ob 7.00 izpred blagovne-
ga centra Medvode. Potrebna je predhodna
prijava najkasneje do 28. 6. 2008.
Prijavnico dobite po e-pošti: 
vojka.locniskar@guest.arnes.si.
Plačilo tabora: za člane 80 evrov.

Cilj: kvalitetno preživljanje prostega časa v
planinskem okolju, druženje z vrstniki, spoz-
navanje varne hoje v gorah, predstavitve os-
nov alpinizma in plezanja 

!!! PONOR! ČAROBNI NAPOJ 2008 !!!
SKUPINA ZA ODKRIVANJE PONOR, 
KUD Janko Krmelj Reteče-Gorenja vas,
Reteče 33, 4220 Škofja Loka 
Tina Porenta, 031 873 160,
tina_porenta@yahoo.com, Skupina Ponor
(www.ponor.org)

Predšolski otroci in osnovnošolci 
od 5 -14 let
6. -11. 7. 2008 Ljubljana 
(nastanitev Dijaški dom Vič)
Prvo srečanje: v nedeljo, 6. 7., 
v Dijaškem domu Vič
Potrebna je čim prejšnja prijava na naslov:
zabavalnice@gmail.com, kajti število mest je
omejeno. Plačilo dejavnosti: 200 evrov na
otroka. Za vsakega naslednjega otroka iz iste
družine bo cena dodatno nižja za 10
odstotkov. Cena je letos zaradi več plačljivih
aktivnosti, nastanitve in polnega penziona višja.
Cilj: Povezali smo se z Združenjem staršev
osnovne šole Frana Milčinskega iz Katinare
(Trst, Italija), zato vas vabimo na poletno
sreča-nje italijanskih in slovenskih otrok iz
zamejstva (5-14 let) v Ljubljani - ob Čarob-
nem napoju. 
Program: Raziskovanje v laboratorijih Inšti-
tuta Jožef Štefan in obisk znanih in manj
znanih kotičkov Ljubljane.
Na primer: Če bo vreme lepo, bomo zadnji
večer obiskali astronomski observatorij na
Zaplani in zrli daleč v vesolje. Pripravljamo
tudi vrsto drugih presenečenj, kot sta polet z
balonom in obisk treninga sabljačev, vendar
so to še ideje, njihovo izvedljivost bomo 
preverili v prihodnjih mesecih. 
Podrobnejši program vam bomo poslali v 
juniju. Novim dogodivščinam naproti!
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POLETNI TABOR 
DRUŠTVO TABORNIKOV ROD DVEH REK
MEDVODE, Ulica k studencu 6, 
1215 Medvode
Primož Svoljšak, 041/884 035,
primoz.svoljsak@gmail.com

Osnovnošolci in srednješolci
12.-19. 7. 2008: za otroke od 7-12 let  
12.-22. 7. 2008: za mladostnike od 12-16 let 
v vasi Žaga pod gradom Kostel ob reki Kolpi

Potrebna predhodna prijava najkasneje 
do 23. 6. 2008. 
Prijavnico dobite na
primoz.svoljsak@gmail.com. 

Doplačilo taborjenja: otroci od 7-12 let s
članarino 130 evrov, brez članarine 160
evrov. Mladostniki od 12-16 let s članarino
135 evrov, brez članarine 165 evrov
Vse nadaljnje informacije dobite prijavljeni
naknadno po pošti.

Namen taborjenja je kvalitetno preživetje
tedna v naravi, pri čemer se lahko naučiš
marsikaj novega in koga novega spoznaš.
Pa ne gre le za vožnjo s kanuji, spanje v šo-
torih, življenje brez TV- ja in računalnika,
ampak tudi za spoznanje, da smo skupaj
močnejši in da je le vesela skupina pogoj,
da je tudi tebi lepo.

BALINANJE
BALINARSKI ŠPORTNI KLUB MEDVODE,
Medvoška cesta 9, 1215 Medvode
Tomaž Kristan, 01 3611 066
Osnovnošolci in srednješolci
Vsako sredo od 17.-19
Balinišče Medvode
Delavnice so brezplačne, prijava na dan 
prisotnosti 
Potrebna primerna športna obutev - superge
Cilj: Predstavitev osnov balinanja

ORATORIJ V SORI
ŽUPNIJA SORA, Sora 15A, 1215 Medvode
Jože Čuk, 01/3611 534

Osnovnošolci
Datum bo določen naknadno.
Dejavnosti se bodo odvijale pred Župnijo
Sora.
Potrebna je predhodna prijava najmanj 14 dni
pred začetkom oratorija. 
Dodatne informacije dobite v župniji.

POLETNE USTVARJALNICE - 
PREGANJALKE DOLGČASA
DRUŠTVO MLADINSKI KULTURNI CENTER
MEDVODE, Cesta ob Sori 13, Medvode,
www.mkcmedvode.si
Nataša Pust, 01/3615 048, 
mkc.medvode@siol.net

Osnovnošolci in mlajši srednješolci 
med 7. in15. letom
18.-22. 8. 2008 ter 25.-29. 8. 2008, 
vsak dan med 10. in 15. uro
v Mladinskem kulturnem centru Medvode,
Kulturnem domu Medvode, na bližnjem
igrišču Partizan (prvo srečanje v ponedeljek,
18. 8. ob 10. uri pred Kulturnim domom 
Medvode). Potrebna predhodna prijava 
najkasneje do 25. 7. 2008. 
Prijavnico dobite na spletni strani
www.mkcmedvode.si ali na
mkc.medvode@siol.net. 
Število udeležencev je omejeno.
Vse dejavnosti so za udeležence brezplačne. 
Skozi dva tedna se bodo prepletale in ustvar-
jalno dopolnjevale: risanje stripovskih junakov,
izdelava čisto pravih risank (med drugim
risanke za video spot glasbene skupine Ulu-
ru), za piko na ”i” pa bomo tako v prvem kot v
drugem tednu eno noč prespali v šotorih na
Dobravi ob Zbiljskem jezeru, kjer boste čez
dan lahko igrali športne in družabne igre, si
skuhali kosilo in se zabavali. V petek, 29. 8.
ob 19. uri bomo pripravili zaključno pred-
stavitev za starše in širšo javnost, kjer bomo
razstavili, odigrali ali predvajali produkcije ust-
varjalnic. 

Projekt POLETNE USTVARJALNICE 
omogočajo Občina Medvode, Urad RS za mladino,
sponzorji.

JJJJ UUUU HHHH UUUU HHHH UUUU ,,,, PPPP OOOO ČČČČ IIII TTTT NNNN IIII CCCC EEEE !!!!

Medvode - Osmošolke iz Medvod Anja in Leja Erzin ter Nika Ru-
pel so se raziskovanja svetlobnega onesnaženja v občini pod men-
torstvom Staneta Arha lotile, ker so s postavitvijo svetilk ob športni
dvorani okolico tako razsvetlili, da opazovanje zvezd in drugih
nebesnih teles v bližini šole ni bilo več možno. ”Da je Rimska cesta
vidna, se je treba zapeljati kar štiri kilometre iz Medvod,” so
povedale. Pozorne se postale na javno razsvetljavo in ugotovile, da 
se veliko svetlobe izgubi v ozračju in gre v vesolje. ”Mnoge svetilke
sevajo svetlobo tudi tja, kamor ni namenjena, to je v smeri horizon-
talne ravnine ali proti nebu. V tem primeru govorimo o svetlobnem
onesnaženju. Cestna razsvetljava je glavni vir takšnega onesnaženja,”
ugotavljajo mlade raziskovalke, ki ocenjujejo, da je v Medvodah prek
90 odstotkov nezasenčenih ali delno zasenčenih svetilk, ki svetlobo
nekoristno oddajajo v nebo.

Pri raziskovanju vrst svetilk in njihovih postavitev so ugotovile, da
mnogo luči v občini ne ustreza sprejeti uredbi o mejnih vrednostih
svetlobnega onesnaženja okolja. Neprimerna in slabo vzdrževana jav-
na razsvetljava ni učinkovita, zato je poraba električne energije na pre-
bivalca Medvod skoraj 90 kWh na leto, kar je še enkrat več kot na pre-
bivalca Nemčije. Slovenija je druga najbolj osvetljena država v Evropi,
opozarjajo mlade raziskovalke. Po njihovem mnenju je veliko kulturnih
ustanov preveč osvetljenih, ponekod močni reflektorji svetijo v nebo
celo noč. Nepravilna osvetlitev pogosto moti ljudi pri spancu, nočne
živali pa pri hranjenju in razmnoževanju.

Osmošolke v raziskovalni nalogi, ki je bila na državnem srečanju
mladih raziskovalcev nagrajena z bronastim priznanjem, nakazujejo
tudi, kako lahko z uporabo zasenčenih svetilk učinkovito osvetljujemo
površine, obenem pa zmanjšamo svetlobno onesnaženje in privarčuje-
mo veliko električne energije. Ana Hartman

Svetlobno onesnaženje v Medvodah
Učenke OŠ Medvode so na državnem srečanju mladih raziskovalcev za nalogo Svetlobno onesnaženje 

v Medvodah prejele bronasto priznanje.

Anja in Leja Erzin ter Nika Rupel v prihodnjem šolskem letu nameravajo še bolj
poglobljeno raziskati svetlobno onesnaženje v Medvodah.
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Mladi

Ustvarjalni in inovativni
OŠ Preska je na Festivalu ustvarjalnosti in inovativnosti pri učenju predstavila projekta V glavi naučena

tema, v redovalnici pa zaslužena ocena ter Koščki Evrope - popolna slika.

Na Inštitutu za celostni razvoj in okolje iz Domžal so v sodelovanju
z okoljskim in šolskim ministrstvom ter zavodom za zaposlovanje že
enajstič izpeljali natečaj Vodni detektiv, ki je letos potekal na temo
Mokrišča - naravne čistilne naprave. ”Učenci so proučevali mokrišča v
svojem lokalnem okolju, spoznavali rastlinstvo in živalstvo v in ob
njih, ugotavljali, zakaj in kako so ogrožena, predvsem pa je pomemb-
no, da so spoznali funkcije in pomen mokrišč,” je strnil Miran Rusjan
z Inštituta za celostni razvoj in okolje. Na natečaju je sodelovalo 48
osnovnih šol, med njimi tudi OŠ Simona Jenka Smlednik in OŠ Pirni-
če, ki so prejeli priznanje za sodelovanje.

Ekipa sedmošolcev iz Smlednika je pod mentorstvom učiteljice nara-
voslovja Marije Borčnik posnela kratko informativno oddajo o mlaki
v Hrašah in pripravila časopis. Zamislili so si oddajo, pri kateri napo-
vedniku v studiu sledi javljanje v živo z neposredne bližine mlake.
”Predstavili smo življenje v bajerju, nekatere živali in rastline, merili
smo temperaturo in pH vode, delali poskuse, opozorili na problem
onesnaženja ...,” so pojasnili sedmošolci. Kot je povedala Borčnikova,
učenci radi sodelujejo na natečaju, saj jih takšne teme pritegnejo, lote-
vajo pa se predvsem raziskovanja bližnje okolice. V pretekih letih so,
denimo, obravnavali Zbiljsko jezero, pitno vodo, vodne mline ...

Za sodelovanje v natečaju so se odločili tudi na OŠ Pirniče; učenec
Matija Grošelj je pod mentorstvom Janeza Sečnika pripravil razisko-
valno nalogo. ”Ta obsega hitrejši pregled mokrišč po Sloveniji in
vključuje tudi določila Ramsarske konvencije, nekaj zanimivosti iz

sveta in slikovno gradivo,” je povedal Sečnik in dodal: ”O mokriščih
je učence treba poučevati in spodbujati, da sami odkrijejo neprecenljiv
pomen teh pomembnih, a hkrati izginjajočih ekosistemov. Ravno pri
mokriščih se namreč preverjata drži človeštva: živim z naravo ali 
izkoriščam naravo.” Ana Hartman

Vodni detektivi raziskovali mokrišča
Na natečaju Vodni detektiv, ki je letos potekal na temo Mokrišča - naravne čistilne naprave, 

so sodelovali tudi učenci iz Smlednika in Pirnič.

Takole so učenci iz Smlednika snemali prispevek o mlaki v bližnjih Hrašah.

Preska, Ljubljana - Cilj festivala, ki je maja
potekal na Gospodarskem razstavišču, je pred-
staviti ustvarjalnost in inovativnost pri učenju
v različnih izobraževalnih ustanovah. OŠ Pre-
ska je na festivalu sodelovala z dvema projek-
toma.

Comeniusov projekt Koščki Evrope - popol-
na slika šolo Preska povezuje s partnerskimi
šolami iz Nemčije, Škotske, Španije in Slova-
ške. Naj spomnimo, da je namen triletnega

projekta, ki se je začel v letošnjem šolskem
letu, spoznati različne evropske kulture in se
seznaniti z jeziki sodelujočih držav. ”V tem
letu smo v okviru projekta izvedli kar nekaj li-
kovnih aktivnosti. Učenci so ustvarjali novo-
letne in velikonočne voščilnice, ki so jih opre-
mili z besedili v različnih jezikih, ustvarili so
pet velikih posterjev s pokrajino okoli šole in
vse to poslali prijateljem na partnerske šole, ki
so nam prav tako poslali svoje izdelke. Vse to

smo sproti razstavljali v šoli, pa tudi v knjižni-
ci Medvode in na festivalu ustvarjalnosti in
inovativnosti pri učenju,” je strnila koordinato-
rica Tatjana Gulič in dodala, da so veliko dela
vložili tudi v pripravo petjezičnega slovarja,
poleg tega pa so med učenci vzpostavili mrežo
dopisovalcev. Pred kratkim se je v sklopu pro-
jekta Guličeva z ravnateljico Tatjano Bizant,
učiteljico Janjo Nartnik in sedmošolko Evo
Gluhar odpravila v Nemčijo, kjer so obiskali
šolo, katere posebnost so dvojezični oddelki
(pouk poteka v angleščini in nemščini hkrati).

Na festivalu so predstavili tudi projekt V gla-
vi naučena tema, v redovalnici pa zaslužena
ocena, ki je med petošolci na šoli zelo dobro
uspel. Za izvajanje so se odločili, ker ima pre-
cej učencev težave pri uporabi učbenikov, tež-
je ločijo bistvene informacije od nebistvenih,
učijo se na pamet brez razumevanja ... ”Tako
kot se mora zidar naučiti zidati hiše, se mora
učenec naučiti, kako naj se uči. Namen projek-
ta je bil, da spoznajo svoj učni stil ter tehnike
in metode učenja, kot so učenje v paru, obliko-
vanje križanke, strategija reševanja besedilnih
nalog, izdelava miselnega vzorca, podčrtova-
nje ali izpisovanje ključnih besed, snemanje
besedila na avdio kaseto, izdelava lastnega
modela, zastavljanje vprašanj ...,” je razložila
mentorica Lidija Lavrič in dodala, da učenci
želijo nadaljevati projekt, saj so spoznali veli-
ko tehnik in metod učenja, ki jim omogočajo
lažje in kvalitetnejše učenje. Ana HartmanUčenci partnerskih šol, ki sodelujejo v projektu Koščki Evrope - popolna slika na srečanju v Nemčiji.
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Pirniče - Sredi maja so na OŠ Pirniče gosti-
li enega od treh predizborov mladih recitator-
jev v sklopu projekta Župančičeva frulica, sre-
čanja mladih pesnikov in recitatorjev, ki ga že
18 let pripravlja Zavod za izobraževanje in
kulturo Črnomelj. V kategoriji mladih recita-
torjev je letos sodelovalo rekordnih 45 učen-
cev druge triade iz 28 osnovnih šol. V Pirni-
čah je tekmovalo šestnajst recitatorjev iz enaj-
stih šol, domačo šolo sta pod mentorstvom
učiteljice slovenščine Maje Brezovar zasto-
pala učenca Mateja Jenko in Blaž Bohinc.
Izbirali so lahko med petimi Župančičevimi
pesmimi, vsak pa se je predstavil z eno. 
Z nastopi in interpretacijo izbranih pesmi so
navdušili prisotne, mentorje in strokovno 
komisijo, ki ji je predsedovala igralka Violeta
Tomič. Slednja je že tedaj povedala, da bo iz-
med 45 sodelujočih na vseh treh predizborih
težko izbrati pet mladih recitatorjev, ki se
bodo še enkrat predstavili na zaključni 
prireditvi Župančičeve frulice v Vinici. Ta je
potekala minulo sredo, na njej pa so med 
petimi mladimi recitatorji nastopili kar trije
učenci, ki so se pred tem uspešno prebili čez
predizbor na OŠ Pirniče. Pirniških učencev
tokrat na sklepni prireditvi ni bilo. A. H.

Predizbor za Župančičevo frulico

Mega koncert Smleških trubadurjev
Konec maja je bil v KUD Smlednik Mega koncert glasbene skupine,

ki deluje na OŠ Simona Jenka. Sedanja generacija je k sodelovanju po-
vabila nekdanje člane, ki so v skupini sodelovali v zadnjih petih letih. Na
odru se jim je pridružila še skupina Druga liga, ki je nastala v izteka-
jočem se šolskem letu, saj je bilo glasbenega udejstvovanja željnih pre-
cej več učencev kot v preteklih letih, in tako v skupini Smleški trubadur-
ji ni bilo prostora za vse. Polna dvorana obiskovalcev je z aplavzi spod-
bujala vse generacije skupine, ki so se predstavile s po dvema skladba-
ma iz tedanjega repertoarja. Naj spomnimo, da pred petimi leti skupina
niti ni imela imena, leto za tem si je nadela ime Big foot ata, nato pa se
jih je prijelo ime Smleški trubadurji, ki se jih drži še danes.

Zadnja generacija trubadurjev je minuli četrtek navdušila tudi na
tradicionalnem Špilu za nakup glasbil v avli šole. Letos so špil
preimenovali v Festival glasbe, saj so ga z nastopi obogatili še šolski
pevski zbor, Narodni Smlejkoti, Druga liga in R.B.D Group - štiri dek-
leta, ki so odpela dve skladbi med mladimi zelo priljubljene skupine
Rebelde. Kot je pojasnil šolski pedagog Gregor Seme, nameravajo v

prihodnjih letih festival razširiti in k sodelovanju pritegniti tudi glas-
bene in pevske skupine drugih šol v občini Medvode. 

Oba koncerta sta imela dobrodelni namen: skupaj so zbrali nekaj manj
kot petsto evrov, ki jih bodo porabili za dopolnitev ozvočenja in nakup
novih glasbil, ki bodo zamenjala stare in dotrajane inštrumente, ki so jih
pred petimi leti dobili v dar. Naj dodamo še, da ta konec tedna zadnjo
generacijo Smleških trubadurjev čaka snemanje prvega CD-ja. A. H.

Pohvala za verižni eksperiment
Medvode - V tehničnem muzeju v Bistri je konec maja potekal

Verižni eksperiment, ki se ga je tudi letos udeležila OŠ Medvode. Naj
spomnimo, da je verižni eksperiment sestavljen iz verige dinamičnih
naprav, ki jih povezuje enak vezni člen - kroglica. Ta skrbi, da konec
delovanja ene naprave požene naslednjo; vsaka naprava namreč sprej-
me kovinsko kroglico od predhodnega elementa in jo pošlje naprej
naslednjemu. Glavni cilj eksperimenta je, da se celotna veriga izvede
nepretrgoma. Na OŠ Medvode so v sklopu krožka Poskusim in znam
devetošolci Miha Jenko (na sliki vrstnikom prikazuje verižni eksperi-
ment), Klemen Mlinarič, Peter Knific in Anže Bestijanič pod men-
torstvom Staneta Arha izdelali napravo Piramida, za katero so dobili
pohvalo strokovne komisije. ”Učenci so v projekt in izdelavo naprave
vložili ogromno časa in pri tem pokazali veliko ustvarjalnosti. Prvič so
uporabili kratek stik, izumili so prav posebna stikala, ki delujejo že na
majhen dotik, uporabili so magnete ...” je povedal Arh. A. H.

Prva generacija glasbene skupine v sestavi Ema Bergant, Ema Potočnik, 
Nuša Ločniškar, Blaž Porenta in Neža Slatner

Mladi recitatorji na OŠ Pirniče so navdušili.

Za konec šolski ples
Medvode - Osnovnošolci medvoških šol so v začetku junija dočakali prvi zaključni ples za

učence zadnje triade. V mali dvorani športne dvorane se je zbralo 130 mladih, željnih zabave,
druženja, plesa in glasbe, za katero je skrbel DJ. Organizacijo prvega plesa so prevzeli učen-
ci 9.b OŠ Medvode pod mentorstvom Marjete Jamnik, ki so v sodelovanju z mladinskim
kulturnim centrom poskrbeli za varno zabavo mladih. ”Učenci so se obnašali zgledno. Ples
se je zaključil malo po 21. uri. Mladi so se zelo zabavali. Vsaka šola je poskrbela za eno
točko. Mi smo pripravili izbor kralja in kraljice plesa ter srečelov,” je povedala Jamnikova in
dodala, da nameravajo tovrstne plese prirejati tudi v prihodnje. A. H.



Medvode - Fotografije, ki jih je na potovanju
v Indijo posnel Uroš Pust, si lahko ogledate na
spletni strani Mladinskega kulturnega centra
Medvode. Z Urošem smo se tokrat pogovarja-
li o potovanju, na katerega sta se sprijateljico
Nežo odpravila kar s kombijem. 
To ni bilo vaše prvo potovanje?

”Potovanj je bilo doslej že več. Vsako leto se
odpravim na kakšno. Potovati sem začel, ko
sem naredil vozniški izpit. Takrat sem se s sta-
rim hroščem odpravil v Skandinavijo. Nasled-
nje leto sem prvič odletel iz Evrope in šel po-
tovat po Severni Ameriki. Potem so sledili In-
dija, Nepal, Tajska, Malezija, Indonezija, Av-
stralija, Balkan, Turčija, Vietnam, Kambodža,
Maroko, pa spet Indija ...”
Na zadnje potovanje v Indijo ste odšli kar s
kombijem. Zakaj takšna odločitev?

”Na zadnje potovanje sva se odpravila skupaj
s prijateljico Nežo. Kombi sva izbrala zaradi
praktičnosti. Z lastnim prevoznim sredstvom
nisi odvisen od vlakov in avtobusov, v njem
lahko spiš in si kuhaš. Seveda sva kombi pred
tem primerno opremila, tako da je bil za čas
potovanja najin dom na kolesih. Oba ljubiva
nomadsko življenje, tako da je bila izbira pre-
prosta.”
Kako je potekalo potovanje?

”Potovanje je trajalo devet mesecev. Potovala
sva čez Balkan, Turčijo, Iran, Pakistan v Indi-
jo, obiskala sva tudi Bangladeš in Nepal. V
Turčiji sva si ogledala Istanbul, Sredozemsko

obalo in Anatolijo. V Iranu sva se med drugim
ustavila v Esfahanu in Persepolisu. Navdušila
naju je prostranost iranskih puščav. V Pakista-
nu sva nekaj časa preživela tudi v Islamabadu,
ko sva čakala indijsko vizo. V Indiji je seznam
krajev daljši. Potovala sva od Rajahstana na se-
verozahodu do Kerale na jugu in Bengalije na
severovzhodu, obiskala sva Jaisalmer, Kochi,
Hampi, Bangalore, Madras, Kalkuto, Varana-
si, Agro, Delhi ... Vmes sva si ogledala Ban-
gladeš, kar je bila zanimiva popotna izkušnja,
pa Kathmandu in Pokharo v Nepalu.”
Potovanje ste dokumentirali s fotoapara-
tom. Je bila pri vas prej ljubezen do poto-
vanj ali do fotografije? 

”Verjetno je bila prej ljubezen do potovanj.
Fotografiranje je prišlo dokaj spontano. Foto-
aparat sem vzel že na prvo potovanje in se na
potovanjih sproti učil fotografije. Doma foto-
grafiram bolj redko, med popotno prtljago pa
je fotoaparat obvezna oprema.”
Najlepši trenutek, ujet v objektiv? 

”Vsi trenutki so lahko enako lepi, niso pa vse
slike enako lepe. Od fotografa je odvisno, ali v
določenem trenutku opazi njegovo estetiko in
kako jo ujame v objektiv. Težko bi katero foto-
grafijo postavil na prvo mesto. Vsaka je po
svoje zanimiva.”
Kakšni motivi vas najbolj prevzamejo? 

”Ne fotografiram načrtno. V določenih situa-
cijah opazim zanimiv motiv in takrat pritisnem
na sprožilec. Najljubši so mi motivi, ki so

predvsem drugačni od našega vsakdana. Rad
imam nasprotja, saj v njih vidim pestrost živ-
ljenja. Včasih mi je všeč motiv, ki govori zgod-
bo, drugič lep motiv brez sporočila, na kate-
rem si le spočiješ oči. Vsekakor pa imam rad
barvno pestrost motivov in te v Indiji ne
zmanjka.”
Kako vam je služilo prevozno sredstvo? 

”Odlično! Kar sicer ne pomeni, da popolno-
ma brez zapletov, a tudi to je del avanture. Na
pot sva se odpravila z VW kombijem, ki je na
tem potovanju dopolnil 30 let in spada že med
oldtimerje. Postal nama je pravi mali dom.”
Kje sta se zadržala največ časa? 

”Največ časa sva se zadržala v Indiji, kjer sva
preživela skupno pet mesecev. Indija je velika
dežela in v tem času nisva utegnila obiskati
vseh njenih pokrajin. Veliko je še ostalo za pri-
hodnjič. V Goi, ki leži na zahodni obali Indije,
sva se ustavila za mesec in pol. Tam sva si ob
toplem morju, prijaznih domačinih in v senci
kokosovih palm vzela dopust. Srečala sva tudi
nekaj Slovencev, ki so tam počeli isto, tako da
nam ni bilo dolgčas.”
Kaj vam je s tega potovanja najbolj ostalo v
spominu? 

”Z vsakega potovanja prineseš veliko spomi-
nov in lepi spomini za vedno ostanejo del tebe.
Zopet bi bilo težko izpostaviti katerega, nedvo-
mno pa so prijetnejši spomini na ljudi, katere si
na poti srečal, spoznal ali z njimi celo potoval.
Pa niso vedno zanimivi le stiki z domačini. Po-
gosto spoznaš druge popotnike z marsikatero
zanimivo popotno ali življensko izkušnjo.”
Kako bi opisali Perzijo in tamkajšnje prebi-
valce? 

”Vpliv perzijske kulture je viden na celotni
poti od Turčije do Indije. Iran danes se verjet-
no zelo razlikuje od Perzije nekoč. Bogat je z
ostanki perzijske arhitekture. Predvsem Esfa-
han je s svojimi čudovitimi mošejami, palača-
mi, bazarji in mostovi dragulj perzijske zapuš-
čine. Urejenost mestnih parkov jim lahko zavi-
da marsikatera svetovna metropola. Za Irance
pa lahko rečem, da so med gostoljubnejšimi
ljudmi, kar sem jih doslej spoznal. Pravzaprav
je slika Irana ”v živo” precej drugačna od tiste,
kakršne smo po večini vajeni iz medijev.”
Imate spletno fotografsko razstavo. Ste kdaj
imeli fotografije razstavljene tudi v ”fizični”
obliki? 

”Ne. Digitalna razstava je preprostejša in do-
stopnejša ljudem. Zato mi je bila ideja všeč.”

Maja Bertoncelj, foto: arhiv Uroša Pusta 

S kombijem v Indijo
Uroš Pust iz Pirnič je z devetmesečnega potovanja v Indijo, kamor sta s prijateljico Nežo Magušar z Vikrč

odšla s trideset let starim kombijem, pripravil spletno teleobjektivno zgodbo.

Uroš in Neža s trideset let starim kombijem, ki je bil devet mesecev njun dom.

Bodhgaya (Indija), skupina beračev pred vhodom v budistični tempelj Varanasi (Indija), obredno kopanje v hindujski sveti reki Ganges
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Sora - Kot vsako pomlad so se tudi letos zbrali pevski zbori, ki delu-
jejo na območju občine Medvode. Zapeli so v petek, 16. maja, zvečer v
dvorani KUD Oton Župančič Sora. Nastopili so po vrsti: dekliška pevs-
ka skupina Polončice pod vodstvom Polone Kešar, Moški pevski zbor
KUD Oton Župančič Sora pod vodstvom Andreja Benedika, Mešani
pevski zbor sv. Urh Smlednik pod vodstvom Andreja Žagarja, Oktet
Lipa pri KUD Oton Župančič Sora pod vodstvom Jane Debeljak,
Mešani pevski zbor KD Jakoba Aljaža Medvode pod vodstvom Katarine
Žebovec, Lovski pevski zbor Medvode pod vodstvom Janeza Čadeža,
Mešani pevski zbor KUD Oton Župančič Sora pod vodstvom Urbana

Tozona (na sliki), v goste pa so letos povabili Mešani pevski zbor
Groblje pod vodstvom Petra Pogačarja. Zbor deluje petnajst let: jubilej
bo praznoval s koncertom v soboto, 14. junija, ob 20. uri v Kulturnem
domu Franca Bernika v Domžalah.

Strokovni ocenjevalec je bil že drugo leto zapored Karel Leskovec. Po
koncertu se je srečal z zborovodji in jih pohvalil, da je v primerjavi z
lanskim koncertom opazil napredek - pa že takrat je rekel, da ni več
slabih zborov - opozoril pa jih je, da ne smejo zanemariti strokovnega
izpopolnjevanja.  

Marjeta Žebovec, foto: Peter Košenina

Medvoški zbori pojejo vse bolje

Najboljša kolekcija iz Vodic
Smlednik - TOD Smlednik je bil organizator 9. Ex tempore Smled-

nik 2008, na katerem so sodelovali učenci medvoških osnovnih šol,
OŠ Vodice in VIZ Frana Miličinskega. Letošnji nagrajenci so bili
znani 23. maja. Komisija je pri ocenjevanju sledila naslednjim kriteri-
jem: prepoznavnosti motiva, tehnični izvedbi in ustvarjalnosti. 

”Tako kot vsako leto je imela komisija zahtevno delo. Letos je bilo
morda še malce teže, ker so bili izdelki resnično kvalitetni, še bolj kot
lani. Pri izbiri najboljše kolekcije smo se odločali med dvema, na kon-
cu pa izbrali OŠ Vodice,” je povedal Vojko Bizant, predsednik oce-
njevalne komisije ter dodal, da otroci v Smledniku in okolici vsako leto
najdejo kakšen nov motiv. Eva Šestovič, devetošolka iz OŠ Vodice,
sicer doma v Zapogah, ki je poleg skupne nagrade za najboljšo kolek-
cijo dobila še nagrado za najboljšo iz te šole, je povedala: ”Za motiv
smo tako kot lani izbrale dvorec, ki je narisan s tušem in laviran z

vodo. Sicer pa Smlednik kar dobro poznamo, tako da izbira motiva ni
bila težka. Rada in veliko slikam. Šolanje bom nadaljevala na likovni
gimnaziji v Ljubljani.” Iz OŠ Simona Jenka Smlednik je bila za naj-
boljše delo nagrajena Lea Einfalt, iz OŠ Medvode Katja Dejanović,
iz OŠ Preska Nina Kozamernik, iz OŠ Pirniče Tim Heinzer in iz
VIZ Frana Miličinskega Edin Bajramović. Maja Bertoncelj

Spet je bilo nekaj novega
Smlednik - V soboto, 24. maja, je imel v avli Osnovne šole Simona

Jenka v Smledniku letni koncert Lovski pevski zbor Medvode, ki ga že
osemnajst let vodi Janez Čadež. Na začetku so zapeli nekaj pesmi ”ze-
lene bratovščine”, da ”upravičijo” ime, saj ni med pevci prav nobenega
lovca več. Le še pevci, ki z veseljem do petja in kulturnega druženja
vedno pritegnejo veliko poslušalcev. Iz prvega dela koncerta, ki so ga
sestavljale umetne pesmi, naj omenimo pesem Pelin roža na besedilo
Cvetka Golarja, s katero so se spomnili prve svetovne vojne: letos bo
minilo devetdeset let, odkar se je končala. Drugi del koncerta so sesta-
vili gostje, pevci Okteta Grozd iz Polja ob Sotli, ki delujejo šele nekaj
let. Ubrano so zapeli šest pesmi - in seveda prinesli gostiteljem darilo
iz svojih krajev. Za njimi so spet zapeli ”lovci” - poleg mehiške El gri-
llo še pet slovenskih ljudskih v priredbah. Spored je povezoval radijski
voditelj Rudi Zevnik in vanj vključil nekaj pesmi Simona Jenka. M. Ž.

Najboljša kolekcija učenk OŠ Vodice: Eve Šestovič, Manje Žnider, Katje 
Volgemut in Lee Grec
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Ljudje in dogodki, oglasi
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Golo Brdo - V zadnjih tednih je bilo veliko
govora o pomorih čebel. O tej temi smo se po-
govarjali z Mihom Bukovškom iz Čebelarstva
Bukovšek z Golega Brda, kjer se s čebelar-
stvom ukvarjajo že od leta 1931 in so znani
tako pri nas kot tudi v svetu.

”V našem čebelarstvu ob teh zastrupitvah
nismo utrpeli bistvene škode. Kje so razlogi za
pomore? Ne bi mogel obsojati kmetov, saj smo
tudi mi kmetje. Predvsem vidim problem

drugje. Odvadili smo se imeti v rokah motiko,
odvadili smo se živeti z naravo, ji prisluhniti.
Ti pomori čebel so alarm, da se zamislimo, pa
ne samo zaradi čebel in čebelarjev, temveč za-
radi nas vseh. Čebela tehta 0,1 grama. Je zelo
krhko bitje. Če v naravi kaj ni v redu, hitro
umre. Ljudje smo malce težji, imamo močnej-
ši organizem, živimo pa precej dlje in vse to se
v nas kopiči. Najprej so na vrsti čebele, potem
ljudje,” opozarja Miha Bukovšek, ki je tretja
generacija, ki se v družini ukvarja s čebelar-
stvom. Kot pravi, imajo čebele na več lokaci-
jah: ”Na dveh lokacijah imamo čebele v naši
dolini, en čebelnjak imamo v Cerknici in dva
tovornjaka trenutno v Prekmurju.” Kot je še
povedal, je bila za čebele težka tudi letošnja
zima: ”Toliko, kot smo čebele negovali to
zimo, jih nismo še nikoli. Zaradi lanske pole-
tne suše, premile zime ter mokre in hladne po-
mladi smo imeli veliko dela. Na srečo vsaj se-
daj ob teh pomorih pri nas ni bilo težav.”

V čebelarstvu Bukovšek se ukvarjajo tudi z
vzrejo matic. Pri delu po svojih močeh še ved-
no pomaga tudi Alojz Bukovšek st., ki ima za
seboj že 92 pomladi. ”Ata je še vedno aktiven
po svojih močeh. Bog vari, da ne bi šel k čebe-
lam. K čebelnjaku sicer težko pride, a se potru-

di. Čebele so smisel njegovega življenja,” o atu
pove njegov vnuk Miha ter doda, da se s čebe-
larstvom ukvarjata tudi njegov oče in oba bra-
ta. ”Vsi smo v muhah,” pove za konec.

Maja Bertoncelj

Pomor čebel: alarm za nas vse
V Čebelarstvu Bukovšek ob pomorih čebel niso utrpeli večje škode. Miha Bukovšek: ”Ne bi mogel obsojati

kmetov, predvsem vidim problem drugje. Odvadili smo se imeti v rokah motiko, odvadili smo se živeti z
naravo in ji prisluhniti.”
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Cena 26 evrov, za naročnike 
20% popusta +  poštnina.

Naročanje: 
po telefonu  04/201-42-41 ali 
po el. pošti: narocnine@g-glas.si

Miha Bukovšek pravi, da čebel še nikoli niso negovali
toliko kot prav letošnjo zimo. 

www.gorenjskiglas.si

Matja` Hartman s.p.,
Hafnerjevo nas. 91, 4220 [kofja Loka

tel.: 04 513 88 30 ali 031 775 401

PRODAJA, MONTA@A
IN VZDR@EVANJE:
- GARA@NIH
- vhodnih
- stranskih
- protipo`arnih
- kletnih vrat

POOBLA[^ENI
PRODAJALEC

GARA@NA VRATA
na motorni pogon 
z daljinskim upravljanjem
in monta`o
`e za 199.900 SIT*
834,17 EUR 
z vklju~enim 8,5% DDV-jem

*Cena velja do 30.4.2006.

GARAŽNA
VRATA

na daljinsko upravljanje
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”Ob letošnjih pomorih čebel je bilo na
območju Medvod, natančneje v Pirničah,
prizadetih šest čebelarjev. Šlo je za po-
mor delovnih čebel, kar je za razvoj
slabo. Letos je opazno manj čebel, kar se
pozna pri opraševanju sadja. Češenj sko-
rajda ni. V našem društvu je 44 članov,
leta 2007 je bilo 947 čebeljih družin. Po-
leg pomorov čebel je treba upoštevati še,
da jih je 60 odstotkov umrlo že prek
zime. Največji krivec za to je varoa, za
zatiranje katere čebelarji nimamo pravih
zdravil,” je povedal Primož Ločniškar,
predsednik Čebelarskega društva Med-
vode.



Medvode - Ana Žnidaršič, Vesna Plešec,
Maja Plešec, Jasna Seršen, Ana Bradeško,
Andreja Gaber, Neža Bradeško in Darja
Belec so članice dekliške pevske skupine
Polončice, katere vodja je Polona Kešar. Veči-
na deklet je doma v sorški župniji. 

”V ljudski pevski dejavnosti smo 13. leto,
pred tem smo plesale pri foklorni skupini v
Sori. Zasedba se glede števila deklet malce
spreminja. Trenutno poje osem punc,” je
povedala Polona Kešar, vodja Polončič.
Skupina je ime dobila prav po njej: ”Idejo je
dala moja sestra Ana. Ime Polončice se nam je
zdelo kar simpatično.” Polončice prepevajo
ljudske pesmi. ”Prepevale smo jih že pri fok-
lori. Ljudsko pesem želimo predstaviti v njeni
izvirni izvedbi, jo pa seveda za nastop na odru
večkrat malce priredimo in posodobimo. V
našem repertoarju je prek 50 pesmi, veliko be-
lokranjskih, saj so nam všeč,” pravi Polona. 

Polončice imajo letno okrog dvajset nastopov.
Skorajda ni večje prireditve v občini, da na njej ne
bi poslušali njihovega ubranega petja. Nastopajo
pa tudi izven občine, pa tudi v tujini. Večkrat so

pele na Švedskem, dvakrat v Londonu, pa v Luk-
semburgu. Velikokrat pojejo tudi na porokah. 

Na nastopih so oblečene v noše, v rdeče-belo
ali črni kombinaciji. ”Osnova noše je Bela kra-
jina. Barve pa so bela, črna in rdeča, kar pred-
stavlja življenski krog: bela rojstvo, rdeča

poroko in ljubezen, črna smrt,” še pove Polona
ter za konec doda nekaj besed o načrtih
skupine za naprej: ”O načrtih je težko govoriti.
Upam, da imajo punce še veselje in željo do
petja in da bomo nadaljevale.”

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Ljudje in dogodki

Polončice druži pesem
Članice dekliške pevske skupine Polončice, dekleta z naslovnice, skupaj pojejo 13. leto. V njihovem 

repertoarju je prek 50 ljudskih pesmi, največ belokranjskih.

Po sledeh divjega petelina
Učitelji podružnične osnovne šole Topol so svoje učence, njihove

starše in vse druge, ki jih privlači pohodništvo, 10. maja popeljali na
pot po sledeh divjega petelina. Triurna pot jih je peljala mimo osmih
zanimivih točk, kjer je vsakdo lahko izvedel kaj novega.

Vsako postajo je predstavil eden od učencev, pot pa jih je vodila
mimo vremenske hišice, mimo Porentovega vodnjaka pod sv. Jakobom
do kmetije Mamovec na Tehovcu. ”Pisatelj Fran Saleški Finžgar je lov
na petelina opisal v eni od svojih črtic, pri tem pa mu je pomagal
Bernik, Mamovec s Tehovca,” je razlog za postanek na poti opisala
Darja Šinko, vodja podružnične osnovne šole Topol. Učna pot, na
katero so se odpravili, je dobila ime prav po Finžgarjevem petelinu.
Poslušanju divjega petelina in petju pesmi je sledil vzpon do cerkve sv.
Jakoba. Pot jih je za tem vodila na Rog, z Roga pa na Jetrbenk, kjer naj
bi nekoč živel zmaj, ki je strašil po okoliških vaseh. Ljudje so se ga
znebili tako, da so mrtvo tele nadevali z apnom in ga vrgli zmaju. Ta ga
je požrl, a zaradi apna postal žejen, ko pa se je napil vode, je apno za-
čelo vreti in zmaj se je razkuhal. Z Jetrbenka so se spustili do kapelice
pod njim in se mimo cerkve sv. Katarine vrnili na izhodišče pohoda
pred osnovno šolo, kjer so se okrepčali z golažem. Peter Košenina

Mladi iz Preske na 
mednarodnih salezijanskih igrah

Medvode - Mednarodnih salezijanskih iger PGSi, ki so potekale v
Ljubljani in na katerih se je zbralo okrog 1500 mladih iz vse Evrope,
se je udeležilo tudi več kot 20 mladih iz župnije Preska. Dve ekipi
deklet sta nastopili v odbojki, fantje pa v malem nogometu. Kot je za-
pisala Polona Mihevc, so bili na koncu zelo zadovoljni, čeprav niso
osvojili mest med prvimi tremi: ”Pridobili smo namreč veliko več:
nove prijatelje, izkušnje, dogodivščine. Čutili nismo prav nobenega
tekmovalnega vzdušja. Navdušili so nas nasmejani obrazi, petje nav-
ijaških himen, dobra hrana, dobra organizacija, lepo vreme in spoz-
navanje drugih tekmovalcevin tekmovalk.” Prihodnje leto bodo salez-
ijanske igre v Italiji.  M. B.

Nogometna ekipa mladih iz Župnije Preska
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Dekliška pevska skupina Polončice ima letno tudi po dvajset nastopov. 
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Ljudje in dogodki

Slikovna uganka

Kako dobro 
poznamo našo deželo?

V tokratni številki Sotočja vas sprašuje-
mo, kje najdete čebelnjak na zgornji sliki, ki
ima izjemno bogato okrašene panjske
končnice. Odgovor nam pošljite do konca
junija na naš naslov: Gorenjski glas, Blei-
weisova cesta 4, 4000 Kranj, s pripisom ”Za
Sotočje”. En pravilen odgovor bomo izžre-
bali in ga nagradili.

V majski številki Sotočja smo vas spraše-
vali, katera cerkvica gleda izza borov in kje
je stal fotograf. Pravilen odgovor je: na sliki
je cerkvica Sv. Marjete v Žlebeh, fotograf
pa se je s poti na Katarino spustil desno na
travnik. Izmed prejetih pravilnih odgovorov
smo izžrebali Kristino Oblak iz Medvod.
Nagrado boste prejeli po pošti. Čestitamo. 

Avtor slikovne uganke je 
Jože Praprotnik

Medvode - Planinsko društvo Medvode je
bilo ustanovljeno pred šestimi desetletji. Ju-
bilej so praznovali pri Slavkovem domu na
Golem Brdu in obletnico združili s taborom
ljubljanskih planincev. Ob tem so pripravili
pester program, v katerem so sodelovali čla-
ni PD Medvode, Lovski pevski zbor Medvo-
de in folklorna skupina OŠ Simona Jenka
Smlednik. Prireditve se je udeležil tudi pred-
sednik Planinske zveze Slovenije Franci
Ekar, ki je podelil priznanja PZ Slovenije.
Zlato priznanje sta prejela Miro Plešec in
Lado Ločniškar, bronaste pa Jože Kršinar,
Aleš Jelen, PD Medvode, Dušan Brekič,
Marjan Bečan, Marjana Jelen in Jože Ko-
sec.

Na dan praznovanja obletnice so medvoški
planinci do Slavkovega doma organizirali po-
hode iz različnih smeri. Iz Preske je peš prišel
župan Medvod Stanislav Žagar, ki je pouda-
ril, da je lepo biti planinec: ”V mlajših letih
sem bil zelo navdušen planinec. Šel sem tudi
na Mont Blanc. Potem je prišlo obdobje, ko
sem zaradi številnih obveznosti hojo v hribe
malce opustil, v zadnjem času pa v hribe zno-
va hodim bolj pogosto. V hribih prevaraš čas.
Čas se tam ustavi, spočije se oko, spočije se
glava, prenehaš tako hitro misliti.” Planinsko
društvo Medvode ima nekaj več kot 270 aktiv-
nih članov, ki delujejo v sedmih odsekih: izlet-

niškem, markacijskem, mladinskem, gospo-
darskem, jamarskem, informacijsko-propa-
gandnem in v odseku na področju varstva na-
rave. ”Število članov se v zadnjih letih poveču-
je, seveda pa smo še daleč od številke 1100.
Približno toliko članov je društvo imelo pred
okrog tremi desetletji,” je povedal po rodu Ma-
riborčan Branko Stropnik, od letošnjega ob-
čnega zbora novi predsednik PD Medvode, ki
o razlogih, zakaj se je odločil prevzeti to funk-
cijo, pravi: ”Ljudje v društvu so zelo zavzeti,
nad čemer sem bil presenečen in iz tega razlo-
ga sem za eno leto prevzel dolžnost predsedni-
ka. Nima namreč pomena, da bi kot najstarejši
aktivni član po moški liniji društvo vodil še po
občnem zboru prihodnje leto. Za svojega na-
slednika bom predlagal mladega upokojenca
ali upokojenko. Na čelu društva bolj vidim
žensko.” 

Kot je še povedal Stropnik, bi v Planinskem
društvu Medvode radi znova formirali alpini-
stični odsek. ”Bil je fantastičen. Imel je veliko
članov, ki so bili alpinisti v pravem pomenu
besede. Imeli so ogromno prvenstvenih vzpo-
nov v najvišjih gorah doma in v Himalaji, v
Evropi, veliko ponovljenih pohodov in vzpo-
nov.” V društvu bodo nadaljevali začrtano
delo, seveda tudi izlete, na katerih je vedno do-
bra udeležba. 

Maja Bertoncelj

Lepo je biti planinec
Planinsko društvo Medvode letos praznuje šestdesetletnico. Osrednja

prireditev je bila 31. maja na Slavkovem domu.

Ob 60-letnici PD Medvode so priznanja PZ Slovenije prejeli (z leve spodaj): Jože Kršinar, Miro Plešec, Aleš 
Jelen, zgoraj Marjana Jelen (ki je tudi povezovala prireditev), Marjan Bečan, Dušan Brekič, Lado Ločniškar in
PD Medvode (zanj predsednik Branko Stropnik). Manjka Jože Kosec. Priznanja je podelil Franci Ekar (stoji tretji
z leve)

Trije vaški svetniki pred
Aljaževo hišo

Pirniče - V izvedbi KUD Pirniče si boste
lahko v petek, 4. julija, ob 21. uri ogledali
komedijo Trije vaški svetniki. Slavnostna
uprizoritev ob deseti obletnici premiere bo
tokrat pred rojstno hišo Jakoba Aljaža v Za-
vrhu pod Šmarno goro. ”Prostor pred Alja-
ževo rojstno hišo smo izbrali iz preprostega
razloga, ker pričakujemo, da bo na ta dan lep
topel julijski večer, ko je mnogo prijetneje
sedeti na prostem in gledati predstavo, ki bo
tudi prilagojena ambientu. Gre za imenitno
komedijo s salvami smeha, s katero smo v
desetih letih navduševali gledalce po vsej
Sloveniji in zamejstvu. Odigrali smo že bli-
zu sto ponovitev,” je povedala Anica Hor-
vat, predsednica KUD Pirniče. Slednje letos
praznuje 75 let delovanja. M. B. 
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Ljudje in dogodki, oglasi

◆ prodaja in odkup 
rabljenih vozil

◆ vozila z garancijo
◆ prepisi vozil
◆ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601
GSM: 041/330 578
www.avtomedvode.com OR
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Avtoservis
Primož Ločniškar, s. p.
Zbilje 47, Medvode
Tel.: 031/336 822

● premontaža in 
centriranje pnevmatik

● priprava vozil 
za tehnični pregled

Akcija letnih
avtoplaščev

Polnjenje 
avtomobilskih

klimatskih
naprav
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Uspešni medvoški plesalci

Medvode - V majski številki Sotočja smo pisali o uspehu učenk
OŠ Medvode na regijskem plesnem tekmovanju osnovnih šol, ki je
v organizaciji Plesne šole Mirandance iz Pirnič potekalo na OŠ
Stražišče v Kranju. V starostni kategoriji učencev od 4. do 6. razre-
da je bila v skupinskih plesih najboljša OŠ Medvode, med
posameznicami pa je zmagala Ana Trobec (OŠ Medvode). V tej
starostni kategoriji so bili na tem tekmovanju uspešni tudi plesni
pari. V počasnem valčku, cha chaju in swingu je bil najboljši plesni
par OŠ Pirniče Manca Torkar in Eva Babnik. Poleg tega sta v
starostni kategoriji od 7. do 9. razreda izjemen uspeh med plesnimi
pari s prvim mestom dosegla Maiša Triler in Luka Bonča iz OŠ
Preska in se uvrstila na državno prvenstvo, ki je potekalo 23. maja v
Šoštanju. Tam sta v finalu osvojila odlično 5. mesto. ”Uspehi, ki jih
dosegajo plesalci medvoških osnovnih šol, so dokaz, da vse plesne
šole na tem področju dobro delajo in si zato lahko obetamo dobrih
uvrstitev tudi v prihodnjem šolskem letu,” je povedal plesni trener
Miran Pritekelj iz PK MiranDance. Maja Bertoncelj

Medvode - V Vrtcu Medvode so tudi letos izvedli projekt z naslovom
Gibalne urice, ki je potekal že deseto leto. Otroci so enkrat tedensko v
dopoldanskem času telovadili v Športni dvorani Medvode, po izvedbe-
nem kurikulu pa so gibalne urice izvajale vzgojiteljice. V projekt je bilo
vključenih rekordno število otrok, kar 244 iz vseh enot Vrtca Medvode.
Zaključna prireditev je potekala 14. maja. 

”Letošnje leto so bile gibalne urice prvič brezplačne, za kar se mora-
mo zahvaliti prizadevanjem predstavnikov Občine Medvode, Zavodu za
šport in prireditve Medvode in podjetju Majk d. o. o., ki je opravilo
brezplačne prevoze otrok,” je povedala Romana Epih, ravnateljica Vrt-
ca Medvode, o pomenu gibalnih uric za otroke pa dodala: ”Gibanje za
današnji čas pomeni način življenja in v pozno jesenskih mesecih, po-
zimi in zgodaj spomladi je vreme večkrat pomemben dejavnik, ki vpli-
va na kakovost in količino gibanja. V tem obdobju je telovadnica enkra-
ten prostor za telesno aktivnost. Projekt gibalnih uric bomo nadaljevali
tudi prihodnje leto.”                                                 Maja Bertoncelj

Zaključek gibalnih uric 

V projekt gibalne urice je bilo letos vključenih 244 otrok iz vseh enot Vrtca Medvode. 

Manca Torkar in Eva Babnik ter Maiša Triler in Luka Bonča



GUERRILLA BIKES d. o. o., GODEŠIČ 96, 4220 ŠKOFJA LOKA
TEL.: 04-5137-308, guerrillabikes@siol.net, www.guerrilla-bikes.com

PRODAJA VRHUNSKIH KOLES UNIVEGA TER 

GHOST SERVIS VSEH BLAGOVNIH ZNAMK KOLES

IN DODATNE OPREME. BOGATA IZBIRA DODATNE

KOLESARSKE OPREME VRHUNSKIH ZNAMK.

SVETOVANJE PRI NAKUPU.
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d.o.o.
Avtoelektrika in avtomehanika

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
Tel.: 01/36-11-279

GSM: 041/56-83-53
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

■ Diagnostika vseh 
tipov vozil!

■ Avtoservis

■ Bosch servis!

Servis  klimatskih  naprav

Zmagovalec druge mednarodne ultra kolesar-
ske dirke okoli Slovenije (DOS), katere start in
cilj je bil v Postojni, je po pričakovanjih Jeseni-
čan Jure Robič. Za 1182 kilometrov dolgo pro-
go je potreboval 40 ur in 29 minut. S progo je
opravil praktično brez počitka. ”S kolesa sem šel
le, ko je bil čas za opravljanje potrebe ter v Mo-
ravskih Toplicah, kjer sem se ustavil za okrog se-
dem minut, da sem pojedel testenine. Sicer pa
sem bolj ali manj jedel kar na kolesu: palačinke,
sladoled kot priboljšek, ploščice, sendvičke,
gele,” je povedal Robič, katerega letošnji glavni
cilj je šesti nastop na dirki čez Ameriko, kjer želi
zmagati četrtič, kar doslej ni uspelo še nikomur.
Med 50 kolesarji, ki so bili 8. maja na startu dir-
ke okoli Slovenije (DOS), je bil tudi 51-letni
Medvoščan Marko Kopač. S časom 57 ur in 1
minuta je zasedel odlično 12. mesto.

Letos ste prvič nastopili na dirki okoli Slo-
venije. Kako so potekale priprave?

”Priprave so se začele po lanskem prihodu s
1200 km dolge dirke Pariz-Brest-Pariz, takoj,
ko se je zacelila poškodba reber. Do novega
leta so potekale kondicijske priprave, od nove-
ga leta do DOS-a pa sem se pripravljal na ko-
lesu. Naredil sem pet tisoč kilometrov, od tega
dva tisoč samih intervalov za moč, tako da sem
bil kar dobro pripravljen.”

Posledic poškodbe reber z lanske dirke v
Franciji nimate več?

”Čutim še malo v primeru kakšnega udarca,
drugače pa ne.”

V Postojni ste bili glede na žreb ob 21. uri
kot prvi na startu dirke okoli Slovenije. Je
bila to prednost?

”Želel sem si zadnjo številko, ker je lažje lo-
viti kot bežati. Na mojo smolo sem dobil šte-
vilko ena, tako da me je to psihično malce po-
trlo. Imel sem večjo tremo, saj je bila pozor-
nost ob startu prvega tekmovalca pred množi-
co gledalcev v Postojni veliko večja, kot če bi
startal bolj med zadnjimi.”

Kje vas je ujel Jure Robič?
”Na okrog 90 kilometru v vzponu proti Ma-

rezigam, kjer je okrog 15-odstotni vzpon, sta
me kot prva ujela Franci Horvat in Nejc Egrlič

in smo skupaj nadaljevali. Ko smo se peljali, je
Robič pripeljal mimo kot ekspresni vlak, samo
vuf je naredilo in ga ni bilo več. Šel je še en-
krat hitreje kot mi.”

Če bi šli na vso moč, bi ga lahko držali?
”Jaz ga ne bi mogel držati, tako kot tudi ne

noben drug ultramaratonec pri nas, pa tudi na
svetu ne. Ga ni, da bi njega držal.”

Najbolj zahteven del proge?
”Psihično sem bil pripravljen, da je to na Vršič,

da je potem konec, vendar ni bilo tako. Potem so
se pravi vzponi šele začeli, tako da je bilo tudi
čez Prekmurje, Štajersko zelo naporno. Najhujši
vzpon je bil tretjo noč iz Metlike proti Kočevju,
proti Staremu trgu. Ta vzpon mi je dal največ ve-
tra. Dolg je bil okrog pet kilometrov, zanj sem
potreboval tri četrt ure. Šel sem res bolj počasi.” 

Lahko DOS primerjate z dirko v Franciji?
”Primerjata se lahko le po času, po težavno-

sti se ne moreta. Dirka okrog Slovenije je veli-
ko težja. Je veliko vzponov, komaj prideš z
enega, te že čaka drugi. Celo Slovenijo gledaš
samo z vrha.” (Smeh)

Koliko ste počivali?
”Spal sem dvakrat po eno uro, dvakrat po 15

minut sem imel počitka zaradi nog. Na koncu

sem imel težave z desnim stopalom. Imel sem
omrtvičene prste, tako da sem nogo namakal v
slani vodi. Testenine sem jedel, mislim, da
šestkrat po tri, štiri minute. To je bilo glede po-
čitka tudi vse.”

Ste pričakovali čas okrog 57 ur?
”Če sem iskren, sem pričakoval ta čas, ven-

dar nisem vedel, da je toliko vzponov v Pre-
kmurju in na Štajerskem. Če bi to vedel, bi re-
kel, da bom potreboval več kot 60 ur. Izredno
sem zadovoljen tako s časom, še bolj pa z uvr-
stitvijo. 12. mesto me je presenetilo.”

Kako je delovala spremljevalna ekipa?
”Vsa čast jim. Vodja ekipe je bil moj sin Jure,

žena je skrbela za prehrano, Igor Sešek pa je
bil navigator. Poleg tega smo imeli še en avto,
v katerem sta bila prijatelja Janka in Mišo
Orel, ki sta spremljevalni avto oskrbovala s
hrano in drugim.” 

Naslednji iziv? 
”Za letos ga ni, za prihodnje leto pa ponovi-

tev nastopa na dirki okrog Slovenije. Narobe
hodi ena minuta. Letos sem bil minuto čez 57
ur, prihodnje leto mora ta minuta iti stran.”
(Smeh) 

Maja Bertoncelj

Kopač dvanajsti okoli Slovenije
Medvoščan Marko Kopač je odprl letošnjo ultra kolesarsko dirko okoli Slovenije. S časom 57 ur in 1 minuta

je osvojil odlično 12. mesto.

PICERIJA IN ŠPAGETERIJA

HARLEKIN
(PR’KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan v tednu
odlične pice, 
testenine in druge 
jedi po naročilu. 

☎ 0011//336622  1122  2200
PRIDI, POKUSI IN SPOZNAJ,

DA PICERIJA HARLEKIN JE NAJ, NAJ ...
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Marko Kopač na poti s kolesom okoli Slovenije
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Rolkarji tekmovali v Medvodah
Medvode - Rolkanje je med mladimi že dolgo priljubljeno, vendar ni-

majo na voljo primernih površin, na katerih bi se lahko ukvarjali s tem
konjičkom. Mladinski kulturni center iz Medvod in Aljaž Jeraj iz
Smlednika so zato že s tretjim tekmovanjem SKATEDAY.SI, ki je pote-
kal 6. junija, poskušali oživiti propadajoči skate park v Medvodah.

V teh letih so se povezali z Alternativnim in kulturnim društvom De-
ska iz Lesc ter Športnim društvom EZ3X iz Domžal, lani so se jim pri-
družili kranjski rolkarji, letos pa še trboveljski. ”SKATEDAY je ambici-
ozen projekt, na katerega smo zelo ponosni in že sedaj prerašča v naj-
odmevnejši rolkarski dogodek na Gorenjskem. Naše poslanstvo je orga-
nizacija rolkarske dejavnosti v vseh slovenskih regijah. Pri teh tekmova-
njih je izpostavljen predvsem socialni vidik, se pravi druženje in pove-
zovanje mladih, ki sledi evropskim smernicam. Rolkanje je ena izmed
zdravih oblik preživljanja prostega časa mladih in s tem tudi preventiva
pred raznimi stranpotmi,” pravi Matija Froehlich iz Mladinskega kul-
turnega centra. 

SKATEDAY.SI sestavljajo štiri tekmovanja. Prvo je bilo v Trbovljah,
drugo v Medvodah, sledili pa bosta še tekmovanji v Domžalah in Kra-
nju. Na treh lanskih tekmah je nastopilo okrog 60 tekmovalcev.

Peter Košenina

Rekordna udeležba kegljačev
Medvode - Kegljaški klub Hidro Medvode je letos že štirinajstič

organiziral Odprto prvenstvo Medvod v kegljanju. Kar se udeležbe
tiče, so na letošnjem tekmovanju zabeležili rekord. Prijavilo se je sko-
raj 190 tekmovalcev, štirideset več kot lani.

Turnir je potekal v dveh tednih ob koncu maja in v začetku junija, na
njem pa so nastopili tekmovalci iz vse Slovenije. ”Iz prve slovenske
lige je tu le nekaj tekmovalcev. Večina jih nastopa v prvi B, drugi in
tretji ligi. Nekaj je tudi rekreativcev. Boljši tekmovalci se večinoma
udeležujejo turnirjev z višjim nagradnim skladom,” pravi Tomaž
Kernič, tehnični vodja kegljaškega kluba Hidro Medvode. 

Na turnirju so nastopili vsi Medvoščani, ki nastopajo v slovenskih li-
gah, in dosegli lepe rezultate. V moški konkurenci 155 kegljačev je s
624 podrtimi keglji zmagal Miroslav Bašek iz Postojne, Miran Bu-
kovec in Zvone Blatnik iz kegljaškega kluba Coma Medvode pa sta s
po 583 in 581 podrtimi keglji zasedla tretje in četrto mesto. V ženski
konkurenci je bila Nataša Mojič druga, podrla pa je 552 kegljev.

Peter Košenina

Največ kegljev je podrl Miroslav Bašek iz Postojne.

Udeleženci pohoda Po poteh spominov in prijateljstva

Glavni namen rolkarskih tekmovanj je druženje in povezovanje mladih ter seveda
prikaz rolkarskih veščin.

Mladi iz občine Medvode so se pomerili v odbojki na mivki.

S športom proti drogi 21 ekip
Zbilje - Občina Medvode se je tudi letos pridružila akciji Veter v la-

seh - s športom proti drogi, katere nosilka je Športna unija Slovenije. Na
dobravi Zbiljskega jezera je prireditev za medvoško mladino izpeljala
Športna zveza Medvode. Mladi so se pomerili v odbojki na mivki. ”Le-
tos je na turnirju odbojke na mivki sodelovalo 12 osnovnošolskih ekip
in 9 srednješolskih. V ekipi je lahko največ šest tekmovalcev, na igrišču
pa igrata po dve dekleti in dva fanta. Namen akcije je predvsem druže-
nje mladih,” je povedal Franci Bohinc, predsednik Športne zveze Med-
vode.                                                                                         M. B.

Prek šestdeset udeležencev pohoda
Smlednik - TOD Smlednik je na dan upora proti okupatorju orga-

niziralo drugi pohod Po poteh spominov in prijateljstva. Gre za eno
najstarejših pešpoti, katere trasa je bila označena konec sedemdesetih
let prejšnjega stoletja. ”S tem pohodom ohranjamo našo zgodovino in
krepimo prijateljske vezi, kar dokazujejo udeleženci. Skoraj vsi, ki so
bili na pohodu lani, so prišli tudi letos. Pridružilo se je še nekaj novih,
tako da nas je bilo na pohodu prek šestdeset. Pohod traja približno štiri
ure, vključno s postanki pri spomenikih: na Skaručni, pri Črtu in pod
Starim gradom,” je povedala Olga Konjar iz TOD Smlednik. 

M. B., foto: Marijan Mlakar 
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Maja Tvrdy v Medvodah
Medvode - V športni dvorani Medvode je 11.

maja potekal zadnji turnir Mednarodne badmin-
tonske lige. Ob tem je predsednik Badmintonske
zveze Slovenije, Pirničan Dane Alič predstavil
tudi olimpijko Majo Tvrdy. 24-letna Ljubljan-
čanka si je mesto med 38 najboljšimi igralkami
sveta izborila z nastopi na seriji mednarodnih
turnirjev po vsem svetu. Maja je na turnirju v
Jordaniji zmagala, v začetku maja pa izvedela,
da ta zmaga v kombinaciji z njenimi preostalimi
dosežki zadošča za uvrstitev na olimpijske igre.

Njeno potovanje na Kitajsko pa ni tako samo-
umevno, kot se zdi, saj je imel končno besedo
pri tem Olimpijski komite Slovenije, pri kate-
rem, kot pravi Alič, badminton ni najbolje za-
pisan. ”Olimpijski komite nas je postavil raz-
red nižje od drugih olimpijskih športov, kar
pomeni, da moramo pri kategorizaciji tekmo-
valk in tekmovalcev izpolnjevati precej višje
zahteve, da se uvrstijo v OKS-ov svetovni,

mednarodni ali perspektivni razred, ki prinaša-
jo sredstva in pomagajo pri kandidiranju za-
nja,” z odnosom slovenske olimpijske krovne
organizacije do badmintona ni zadovoljen
Dane Alič. Na predstavitev v športno dvorano
Medvode so povabili več kot petdeset pred-
stavnikov medijev, od katerih sta se odzvala
zgolj dva lokalna. ”Dosegli smo vsaj to, da po-
stajamo prepoznavni in da z dogodki skrbimo,
da se o badmintonu govori. Nas pa skrbi, da
bomo v prihodnosti postali zveza rekreativnih
badmintonistov, če bodo razmere ostale take,
kot so sedaj,” je še dejal Alič. 

Mednarodno badmintonsko ligo Badminton-
ska zveza Slovenije pripravlja skupaj s hrvaško
zvezo. V njej so letos nastopali po trije sloven-
ski in hrvaški klubi, na koncu pa je slavil hrva-
ški Medvedgrad. Medvoški badmintonski klub
je ligo končal na četrtem mestu. 

Peter Košenina

Dirka Po Sloveniji danes 
čez Medvode

Medvode - V sredo se je začela 15. kole-
sarska dirka Po Sloveniji, na kateri nastopa
16 ekip, od tega dve ekipi Pro Tour: Lampre
in Liquigas. V štirih etapah bodo kolesarji
prevozili 650 kilometrov. Prva etapa v sredo
od Ljubljane do Postojne je bila dolga 161
kilometrov, včerajšnja druga etapa Piran-
Koper pa 179. Danes kolesarje čaka kraljev-
ska etapa Škofja Loka-Krvavec (153 km),
zadnja, četrta etapa (Celje-Novo mesto, 157
km) pa bo jutri. V preteklih letih je bil start
ene izmed etap dirke Po Sloveniji v Medvo-
dah, letos pa bo Medvode zamenjala Škofja
Loka. Bo pa trasa dirke v današnji etapi
kljub temu potekala skozi Medvode. Start
bo ob 12. uri v Škofji Loki. Kolesarje naj-
prej čakata dva kroga na relaciji Škofja
Loka-Goričane-Medvode-Jeprca-Škofja
Loka, v tretjem krogu pa bodo kolesarji iz
Medvod čez Jeprco etapo nadaljevali proti
Kranju. V drugem krogu bo v Medvodah
pred Mercator centrom leteči cilj. Cilj etape
bo na Krvavcu, predvidoma okrog 16. ure. 

M. B.

Kriterij Medvod 24. junija
Medvode - Kolesarsko društvo Rog, ekipa

Radenska KD Finančna točka, je organizator
8. kriterija Medvod, ki bo potekal v torek,
24. junija. Ob 19.15 bo start občinskega pr-
venstva Medvod (15 krogov za moške, 7 kro-
gov za ženske), ob 19.45 pa bo startala prva
kvalifikacijska skupina kolesarjev (15 kro-
gov), ki se bodo potegovali za zmago na Kri-
teriju Medvod. Finalna vožnja najboljše
dvajseterice (40 krogov) bo ob 20.45. M. B.
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Pirničan Dane Alič z Ljubljančanko Majo Tvrdy, ki bo edina zastopala slovenski badminton na olimpijskih igrah v
Pekingu.

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564



Vrt
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Naše vrtove so okrasile kraljice vrtov, vrtni-
ce. Vse sorte zacvetijo že konec maja, njihovo
bujno cvetenje pa traja tja do sredine poletja.
Grmaste, vzpenjalke, mnogocvetne, vse vrste
pokažejo vso razkošnost svojih cvetov na za-
četku junija. In tudi ob prvem cvetenju najbolj
dišijo. Zato naj vrtnice ne manjkajo v nobenem
vrtu. Tisti, ki ima z njimi veselje, bo pozabil,
da je kašna sorta tudi zahtevna za vzgojo in
zdravo rast.

Sicer pa je junij mesec, ko posadimo enolet-
nice. Na gredicah, kjer so odcveteli tulipani,
sedaj praznino zapolnimo s sadikami najraz-
ličnejših vrst enoletnic, ki bodo cvetele v vseh
barvah tja do pozne jeseni. Prav manjše gredi-
ce, ki so posajene s sezonskim cvetjem, poži-
vimo s cvetovi različnih barv. Z barvnimi kom-
binacijami lahko ustvarimo pisane vzorce, ki
bodo že od daleč opazne. Najboljši vrtičkarji
rastline kombinirajo tako med seboj, da je vrt
v cvetju od zgodnje pomladi do pozne jeseni.
Prednost enoletnic je tudi v tem, da če jih ku-
pimo že vzgojene v vrtnariji, posadimo že cve-
toče in ni bojazni, da bomo z barvami zgrešili.
Pri barvnem oblikovanju gredic pazimo, da ne
naredimo kičastih skupin. Uporabimo le nekaj
barv, ki jih premišljeno razporedimo. Enake
barvne tone skušamo medsebojno uskladiti.
Navadno se barve med seboj kar ujamejo, le

pri belih rožah pazimo, da jih ne kombiniramo
s kremastimi odtenki. Premočne rdeče in
oranžne tone pa razbijemo s kakšno sivo struk-
turno rastlino.

Če pa cvetoče rože kombiniramo z vrstami,
ki jih sadimo samo zaradi listov, pazimo na ob-
liko rastline, da jih ne prerastejo bodisi cveto-
če ali pa listnate sorte. Zelo zanimive kontrast-
ne učinke dosežemo s kombinacijami cvetočih
in strukturnih rastlin. Rož ne sadimo posamič-
no, ker ne pridejo do izraza. Posadimo jih v
skupine, da delujejo naravno. Skupaj posadi-
mo rastline, ki zahtevajo podobne rastne raz-
mere. Če je gredica vidna samo z ene strani,
jih posadimo tako, da so spredaj najnižje, za-
daj najvišje sorte, če pa je gredica vidna z vseh
strani, pa naj bodo najvišje sorte posajene v
sredini, obkrožajo naj jo nižje in za obrobo
zelo nizke sorte. Enoletnice lahko kombinira-
mo tudi z grmovnicami, trajnicami ...

Ena izmed mnogih enoletnic je gazanija, ki
cveti vse poletje, vendar ima to slabost, da ima
cvetove odprte samo podnevi in samo ob sonč-
nem vremenu. Torej, če se vračate pozno iz
službe, je možno, da ne boste videli odprtih
cvetov, na vse to je treba pomisliti, ko kupuje-
te rože, torej za nepoznavalce lahko ena izmed
neprijetnih lastnosti. Je pa primerna za sajenje
obrobkov na škarpah, za sončne lege, za skal-

njake, torej najraje ima žgoče sončne lege.
Razmnožujemo jo lahko tudi sami s semenom:
spomladi ga preprosto posejemo in v tem času
presadimo na stalno mesto. Tudi zalivamo
manj pogosto.

Enoletnice imajo še eno dobro lastnost: ker
hitro rastejo in niso prezahtevne, z njimi zapol-
njujemo lahko vsa prazna mesta med drugimi
zasaditvami. Tudi skalnjak posadimo z njimi,
pa bo vse poletje cvetoč. Seveda moramo ime-
ti okus in posaditi sorte, ki so podobne alpskim
rastlinam.                                   Igor Pavlič

Vrtnice okrasijo začetek poletja

z.o.o.
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➤➤ LEPLJIVE PLOŠČE
➤➤ RAZPRŠILCI 1,25 L 
➤➤ OKRASNI LONCI
➤➤ HRANA ZA MALE 

ŽIVALI

●● Lončnice, darilni program, aranžiranje 
●● semena vrtnin in poljščin
●● sredstva za varstvo rastlin
●● krmila in krmne komponente 

za domače živali
●● orodje, škropilna tehnika
●● poljedelska in specialna gnojila
●● vse za male živali
●● gospodinjski in industrijski plin

UGODNO V JUNIJU 

PRODAJALNE: MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613-300
VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324-011
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124-666

➤➤ GNOJILA
➤➤ SPECIALNE 

IN UNIVERZALNE
ZEMLJE

➤➤ TRAVNE MEŠANICE
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RAZLIČNA ORODJA ZA GRADNJO, DOM IN VRT
● Stroji za brušenje parketa ●  Vibracijska igla za beton

● Flex žirafa za brušenje sten ● Električni agregat
● Vibracijska plošča ● Električna žaga za Ytong

● Pnevmatsko kladivo DeWalt ●  Varilni aparat Fronius
● Stroj za brušenje betona Flex ●  Zidni rezkar Flex

In še mnogo več na internetni strani www.izposodiorodje.si ali gsm: 041 77 88 46
Kidričeva cesta 29b, 4220 Škofja Loka, e-mail: info@izposodiorodje.si

gsm: 041 77 88 46, tel.: 04 51 32 784, fax.: 04 51 32 784



Cene veljajo od 1. 6. - 30. 6. 2008, oziroma do razprodaje zalog.
Nekatere slike so simbolne, dekorativni material ni vkljuèen v ceno.

Semenarna Ljubljana, d.d. Dolenjska cesta 242, 1000 Ljubljana.
www.semenarna.si, www.kalia.si

Za
vas

sije
sonce

2,86
685,37 SIT

Zemlja za kakteje 

Valentin

5 l
Art: 43776

€

€

1,67
400,20 SIT

Tekoèe gnojilo 

za kakteje

Valentin

250 ml 
Art: 43564

Mesojedna rastlina v skledi
Art:  36902

9,99
2.394,00 SIT

€

€ 17,99
4.311,12 SIT

Hrana za pse  Bonami 

briketi s pišèancem 

20 kg
Art: 67006

€ 2,89
692,56 SIT

Zemlja za sajenje in presajanje

Terra Brill 

20 l 
Art:  42996 

Lonec  PVC Genesis rotondo s 

podstavkom H50
Art: 113536,  Art: 113632

€ 23,99
5.748,96 SIT

€ 1,09
261,21 SIT

Dišavnice v PVC ovitku 

sadike

razliène vrste
Art:  36870

Vrtni center Kalia
Kranj, Zlato polje, Bleiweisova 29,
tel: 04/ 280 7913



Ava gel,
4l

0,69€0,69€

8,50€8,50€

6,90€6,90€
Milka, 
mlečna, 
100 g   

Calgonit, 
3 v 1 

64 tablet, 
1344 g
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Delovni čas: od 8. do 19. ure, sobota: od 8. do 13. ure

Za šolsko leto 2008/09
SPREJEMAMO

PREDNAROČILA
za šolske knjige in šolske 

potrebščine (do 10. julija).

UGODNI POGOJI:
PLAČILO NA OBROKE ali

s PLAČILNIMI KARTICAMI

* VSE ZA ŠOLO

* ZELO UGODNE CENE 
OSTALIH POTREBŠČIN

AKCIJA

ZVEZKI ČITANKA 

v kompletu 

10 kosov

NOVO!
Sklepanje naročniških
razmerij Amis:
Internet, telefonija, televizija

Več o ponudbi 
www.amis.net

PAPIRNICA IN KNJIGARNA, FOTOKOPIRANJE
Medvoška cesta 3, BC MEDVODE
tel.: 01/361-72-80, fax: 01/361-72-85
www.citanka.com, info@citanka.com
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